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Juraj Droba 

Dámy a páni vítam vás na dnešnom zastupiteľstve. Konštatujem, že je prítomných 

38 poslankýň a poslancov. Dovoľte, aby som otvoril  XXIII. pracovné zasadnutie 

Zastupiteľstva. V tomto roku sa dnes stretávame poslednýkrát a decembrový program je tak, 

ako po iné roky aj programom, ktorý obsahuje Návrh rozpočtu a máme ďalších 24 bodov. 

Našli ste si ich v Pozvánke. K navrhovaným bodom prebehli rokovania komisií v mesiaci 

november a niektoré z materiálov vyžadujú aj ospravedlňujem sa, 3/5ový súhlas 

zastupiteľstva všetkých poslancov. Takže pristúpime k oficiálnej časti nášho rokovania. 

Z dnešného rokovania sa ospravedlnil pán poslanec Gašparovič zo zdravotných dôvodov 

a konštatujem, že počas  online prezentovaných je z celkového počtu 50 poslancov 

momentálne prítomných 43. V súlade s touto informáciou je zrejmé, že zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať a uznášať sa v zmysle Zákona o samosprávnych krajoch. Podľa bodu, 

článku 5 bodu 12 platného Rokovacieho poriadku zastupiteľstva si volíme najprv 

overovateľov zápisnice. Prikročme teda k voľbe. Predkladám návrh týchto poslancov: pani 

vicežupanka Ožvaldová, pán poslanec Pomichal a pán poslanec Drotován. Čakám na iné 

návrhy. Neevidujem iné návrhy, takže poďme prosím hlasovať teraz. Kto je ZA, kto je PROTI 

a kto sa ZDRŽAL. Nech sa páči 30 sekúnd hlasovanie. 

Hlasovanie č. 1 
 
Ivan Patoprstý 

Ja som ZA, ale neviem sa tam prihlásiť, takže Patoprstý ZA. 

Juraj Droba 

Ďakujem. V prípade, že neviete hlasovať online, tak budeme evidovať aj vaše deklaratórne 

hlasy. 

Oliver Solga 

Dobrý deň prajem pán župan, Oliver Solga, Pezinok. Srdečne pozdravujem všetkých. 

Takisto asi by bolo dobré prečítať alebo informovať, že či hlasujeme tou ručičkou tam. 

Ďakujem pekne. 

Juraj Droba 

Tak ako doteraz. Tou ručičkou to nie je možné spočítať, takže hlasujte prosím tak, ako 

doteraz. Je tam veľké tlačidlo, že hlasovanie. Dobre. Zastavujeme hlasovanie. Konštatujeme, 

že ZA hlasovalo 32 poslancov, PROTI bolo 0 a ZDRŽALO SA 0. Takže overovateľmi 

zápisnice sa stali pani vicežupanka Ožvaldová, pán poslanec Pomichal a pán poslanec 

Drotován. Teraz dovoľte, aby sme prikročili k voľbe návrhovej komisie. Predkladám 

nasledovné návrhy do návrhovej komisie: pani poslankyňa Aufrichtová, pán poslanec 

Machata a pán poslanec Jánošík. Má niekto nejaké iné návrhy? Dobre, neevidujem žiadne 

ďalšie návrhy, takže prosím, aby sme hlasovali o zložení návrhovej komisie teraz, tak ako 

som predložil tri mená. 

 



Hlasovanie č. 2 
 
Ivan Patoprstý 

Ja som ZA ale hľadám ešte. 

Zuzana Schwartzová 

Ja som takisto ZA, Zuzka Schwartzová. Nejde mi nejak preskočiť to. Musím zapnúť druhý 

počítač asi. 

Oliver Solga 

Mám ten istý problém, Oliver Solga. Takže hlasujem takto. 

Juraj Droba 

Prosím zaevidovať hlasy pani poslankyne Schwartzovej a pána poslanca Solgu. 

Juraj Pátek 

Aj ja som ZA. Juro Pátek. 

Juraj Droba 

Obaja ZA. 

Juraj Pátek 

Juraj Pátek ZA. 

Juraj Droba 

Ukončujem hlasovanie. 

Zuzana Schwartzová 

Ja len chcem len podotknúť. Ono to predtým vždy ako obraz preskočil na ikonky hlasovania. 

Teraz to vôbec nejde. 

Lýdia Ovečková 

Lýdia Ovečková, mne to tiež nejde. 

Juraj Droba 

Dobre. Hlasovanie je ukončené. Poprosím skrutátorov, aby mi dali čísla. 

 
 
 



Mária Hudáková 

Treba preveriť, či sa každý nahlásil so svojou adresou, ktorú má BSK. Nie súkromnou.  

Zuzana Schwartzová 

Ale keď sa pripojujeme, tak tam sa prihlasujeme svojim číselným kódom aj región BSK so 

svojim menom, takže keď sa vidíme takto navzájom na monitore, tak sme prihlásení. Len 

hlasovanie nejde, neprepína mi to automaticky na obrazovke. 

Mária Hudáková 

Rozdeľte si obrazovku na polovicu. Polovicu hlasovanie. 

Zuzana Schwartzová 

Áno, to už mám tiež. 

Juraj Droba 

Údajne sa musíte preklikávať sami medzi dvoma políčkami. Každopádne konštatujem, že ZA 

hlasovalo 32 poslancov. Nikto nebol PROTI a nikto sa NEZDRŽAL. Čiže návrhová komisia je 

schválená. A teraz pristúpime k schvaľovaniu programu dnešného rokovania. Program ste 

dostali 30. novembra a v stredu 16. decembra bol doručený materiál, ktorý predložil pán 

poslanec Buocik. Jedná sa o materiál o informácií o modernizácii železničného uzla 

v Hlavnom meste Bratislava a skapacitnení železničných tratí v Bratislavskom 

samosprávnom kraji, vrátane realizácie terminálu Bratislava Filiálka. S materiálom vás 

oboznámil pán poslanec Buocik už na rokovaní Komisie dopravy 23.11. Tento program 

navrhujem zaradiť na dnešné rokovanie ako bod číslo 23. Takže tesne pred bod Rôzne, 

v súlade s tým, ako nám o pridaných materiáloch ukladá Rokovací poriadok nášho 

zastupiteľstva. Dávam teda hlasovať o zaradení tohto bodu do dnešného rokovania ako bod 

číslo 23. Poprosím, aby ste hlasovali teraz. 

Hlasovanie č. 3 
 
Ivan Patoprstý 
 
Patoprstý ZA. 
 
Peter Buzáš 
 
Peter Buzáš ZA. 
 
Zuzana Schwartzová 
 
Schwartzová ZA. 
 
Juraj Droba 

Toto nie je spôsob ako hlasovať. Prosím skúste to na obrazovke. 



Zuzana Schwartzová 

Ale nejde. Hlasujem ZA program a vôbec tam nejde. 

Juraj Pátek 

Juro Pátek ZA. 

Juraj Droba 

Ten systém je nastavený tak, aby to fungovalo. Poprosím skúste hlasovať naozaj cez 

elektronickú formu, nie takto deklaratórne. Budú vám volať kolegovia a nainštruujú vás ako 

máte hlasovať.  

Hlasovanie č. 4 

Medzičasom uzavieram hlasovanie a konštatujem, že ZA hlasovalo 30 poslancov, jeden sa 

zdržal a nikto nebol PROTI. Program je schválený. Pardon, doplnenie bodu pána Buocika, 

poslanca Buocika je schválené a teraz poprosím, aby ste opäť hlasovali o programe ako 

celku. 

Hlasovanie č. 5 

Ďakujem. Ukončujem hlasovanie. Poprosím skrutátorov o informáciu o hlasoch. ZA 

hlasovalo 32 poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Konštatujem, že program 

bol schválený. A dovoľte, aby sme teraz pristúpili k samotnému programu dnešného 

rokovania.  

Bod č. 1 
 
Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva BSK s termínom plnenia 17. október – 

26. November 2020 a poprosím pani riaditeľku  Patríciu Mešťan, aby nám program stručne, 

aby nám bod stručne uviedla. 

 

Patrícia Mešťan 

Ďakujem veľmi pekne pán predseda. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, dobrý 

deň. Predmetom tohto bodu je pravidelný materiál s prehľadom plnenia uznesení 

Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja v tomto prípade s termínom plnenia 

17. október – 26. november 2020. V prvej časti materiálu Splnené uznesenia je sumár 

celkovo 6 splnených uznesení Zastupiteľstva BSK. V druhej časti materiálu Dlhodobo plnené 

uznesenia Zastupiteľstva BSK a uznesenia s neskorším termínom plnenia nájdete odpočet 

plnenia celkovo 44 uznesení. V poslednej časti materiálu sa nachádza informácia o jednom 

uznesení so zmenou termínov, termínu plnenia. Ďakujem pekne za slovo. 

 
 
 
 
 



Juraj Droba 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Nech sa páči. Evidujem 

do rozpravy prihláseného pána poslanca Chrena a pána poslanca Jožka Uhlera. Nech sa 

páči Martin Chren. 

Martin Chren 
 

Ďakujem veľmi pekne. To bol omyl.  

 

Juraj Droba 
 
To nebol hlas pána poslanca Chrena. Niekto sa s nami rozlúčil. Martin, nech sa páči. Máš 

slovo. 

 

Martin Chren 
 

Ďakujem veľmi pekne Juraj. To bolo omylné kliknutie. Ospravedlňujem sa. 

 

Juraj Droba 
 
Martin Chren klikol chybne a predpokladám, že poslanec Jožko Uhler klikol správne, takže 

Jožko nech sa páči. Takže starostovia zjavne klikajú chybne. Odoberám slovo pánovi 

poslancovi Uhlerovi. Neevidujem nikoho ďalšieho prihláseného do rozpravy, takže dovoľte, 

aby som posunul bod číslo 1 na hlasovanie. Odovzdávam slovo návrhovej komisii, menovite 

pánovi poslancovi Machatovi. 

 

Marek Machata 
 

Po technických problémoch ďakujeme pekne. Zastupiteľstvo Bratislavského samosprávneho 

kraja po prerokovaní materiálu berie na vedomie Informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva 

BSK s termínom plnenia 17. október až 26. november 2020. Ďakujem pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem pánovi poslancovi Machatovi. Dovoľte, aby som vás teraz vyzval na hlasovanie. 

Nech sa páči. 

 
Hlasovanie č. 6 
 
Uzatváram možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 38 poslancov. Nikto nebol 

PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Čiže bod číslo 1 prešiel jednohlasne. Ukončujem ho a otváram 

bod číslo 2. 

 

Bod č. 2 
 

Informácia o vybavení interpelácií poslancov Zastupiteľstva BSK zo dňa 11. novembra. 

Poprosím opäť pani riaditeľku úradu, aby nám tento materiál uviedla. 

 

 



Patrícia Mešťan 
 

Ďakujem pekne pán predseda. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. V rámci 

uvedeného materiálu sa nachádzajú písomné vyhotovenia odpovedí na interpelácie pani 

poslankyne Hrehorovej, Hudákovej, Kiskovej a pána poslanca Vlačikyho. Interpelácie od 

poslancov boli písomne zodpovedané zo strany úradu a následne zasielané v zákonných 

lehotách jednotlivým žiadateľom. Ďakujem veľmi pekne za slovo. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Nech sa páči. Takže starostovia sa 

zdržali v tomto prípade, ale prihlásila sa pani poslankyňa Hudáková a prihlásila sa pani 

poslankyňa Aufrichtová. Takže odovzdávam slovo pani Márií Hudákovej. 

 

Mária Hudáková 
 

Podala som dve interpelácie. Jednu teda ohľadom tej sumy 2,4 milióna, ktorú ste 

odhlasovali, že z rozpočtu pôjde do Regionálnych ciest Bratislava. Žiadala som teda 

o písomné vyjadrenie pani Mrázovej, že toto je v poriadku. Dostala som nejaké teda 

vyjadrenie z úradu. Je tam taká jedna veta, že toto je najefektívnejšia možnosť, ktorú BSK 

akože malo. Ja by som len chcela podotknúť, my alebo teda najoptimálnejšia možnosť, my 

nemôžeme fungovať, alebo vyberať si najoptimálnejšie možnosti. My musíme vyberať 

zákonné možnosti. Na nejaké tie zákonné defekty tohto rozhodnutia už upozornil pán Buocik 

a /výpadok zvuku/ 

 

Juraj Droba  
 

Pani poslankyňa vypadol zvuk. Vidíme vás ale nepočujeme vás. 

 

Mária Hudáková 
 

Takže chcela by som zopakovať, že my ako BSK si nemôžme robiť najoptimálnejšie riešenia, 

ale musíme robiť zákonné riešenia. A na ten zákonný defekt už vopred upozorňoval počas 

zastupiteľstva pán Buocik. Keďže tie peniaze ako píšete zatiaľ neboli ani prevedené na účet 

RCB je jasné, že pravdepodobne tento presun peňazí nebude ani možný vzhľadom na tú 

situáciu, ktorá v RCB je a ja by som bola veľmi rada, keby sa pokračovalo nejakým 

spôsobom vo vymáhaní tých prostriedkov, ktoré poviem rovno, boli pravdepodobne dlhodobo 

v RCB spreneverované a keby sa rok za rokom takto išlo a každý vrátil to, čo by mal, tak 

pomaly nevieme čo s peniazmi a tých 2,4 milióna RCB by určite nepotrebovala. Takže ja 

som sama zvedavá ako bude toto aplikovateľné a naozaj pánovi Gajarskému nezávidím 

situáciu, v ktorej sa ocitol. Ja by som na jeho mieste z týchto peňazí hlavne niektorým tým 

firmám, ktorým stále dlžíme a teda dostali sme sa aj do nejakého trestného konania s nimi 

žiadne peniaze neposielala. Dobre, k tej druhej interpelácií. Týkala sa pozemku Strednej 

odbornej školy automobilovej, teda obchodnej v Senci. Ja hneď po nástupe na pozíciu 

poslankyne som kontaktovala zodpovedných na úrade a upozorňovala na to, čo sa tam deje. 

Dialo sa to, že na vysporiadanom kuse školského dvora sa v katastri objavili rozparcelované 

pozemky na rodinné domy. Na začiatku sa zdalo, že úrad bude na tomto so mnou 

spolupracovať, ale potom došlo veľké ticho. Keď som sa teda domáhala u týchto 



pracovníkov nejakej odpovede tak sa mi vyhýbali. Stretnutie, ktoré som chcela urobiť 

a ukázať im na mieste situáciu sa neuskutočnilo a proste začali sa diať zvláštne veci a vec 

nabrala na rýchlosti. A situácia je taká, že úplne bez nejakého boja, bez obštrukcií 

Bratislavský samosprávny kraj o kus školského pozemku prišiel a developer pán Kvaľ tam už 

stavia radovú výstavbu rodinných domov. Na dôvažok k tomu prístupovú cestu k tejto novo 

developovanej štvrti používa obslužnú cestu Bratislavského samosprávneho kraja v areáli 

školy a takto v podstate postupne znehodnocuje ten majetok Strednej odbornej školy jednak 

obrovskou dopravou a jednak tým, že hneď za plotom buduje rodinné domy, ktoré časom 

možno budú mať aj nejaké nároky a požiadavky na to, že im vadí hluk z ihriska, svetlo 

z ihriska, pretože ja som už aj takéto nejaké reklamácie alebo sťažnosti občanov v tom čase 

posúvala na Bratislavský samosprávny kraj a čím bližšie k tejto škole bude bývať viacej ľudí, 

tým tých sťažností bude viacej potom, že im kuchyňa smrdí a podobné veci. A teraz 

v podstate zo zadnej strany hneď sa susedí s rodinnými domami. Naozaj som veľmi nemilo 

prekvapená postupom úradu ako ľahko dopustil túto situáciu. Aj som si to preverovala. Je to 

unikát vlastne na Slovensku. Ešte nikto z majiteľov nevysporiadaných pozemkov pod 

školskými pozemkami si nedovolil len tak bez ohlásenia odhradiť pozemok a postaviť si tam 

rodinné domy.  

 

Juraj Droba 
 

Čas. Dvojnásobný. 

 

Mária Hudáková 
 

Na môj podnet Bratislavský samosprávny kraj požiadal. Áno? 

 

Juraj Droba 
 

Áno, že už dvojnásobný čas ste prekročili pani poslankyňa. 

 

Mária Hudáková 
 

Dobre. Požiadal katastrálny úrad o vecné bremeno na tieto pozemky, ktoré tam už malo byť 

pravdepodobne dávno a vyhli by sme sa niektorým problémom. Ak si niektorí pamätáte mali 

sme v komisiách bod, kde od nás pod ihriskom žiadal občan pomaly 20 000 eur za pozemok, 

ktorý podľa znaleckého posudku nemal hodnotu ani 6000 eur. Takže takýmito krokmi na 

ochranu svojho majetku sa podarilo BSK zachrániť aspoň tento malý kus pozemku. Ale ten 

veľký kus, kde sú teda rodinné domy sa nepodarilo. Myslím si, že toto bolo aj účelovo takto 

zorganizované, pretože som sa naozaj snažila v tejto veci niečo robiť a dovolím si nejak 

predpokladať, že tieto školské pozemky boli odmenou pánovi Kvalovi, ktorý podporoval pána 

Drobu v župných voľbách. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Pani poslankyňa, zdržím sa nejakých emotívnych komentárov. K bodu číslo jedna bude 

reagovať pán kolega Emil Pavlík. Ja iba za župu garantujem, že župa si určite bude vymáhať 

všetky veci, na ktoré má právny nárok a bude postupovať v súlade so zákonom. Čo sa týka 



bodu číslo dva, tak poprosím potom stručne, aby reagoval pán kolega z právneho odboru 

vedúci. Nech sa páči Emil. 

 

Emil Pavlík 
 

Ďakujem pekne za slovo pán predseda. Pani poslankyňa k vašim dotazom k interpelácií 

vzťahujúcej sa k RCB. Len na pravú mieru uvediem vašu otázku na pani Mrázovú 

odpovedala priamo pani Mrázová. To bola tá prvá časť interpelácie. Ja som tam aj označil, 

že to je odpoveď pani Mrázovej. Je to citovaná odpoveď pani Mrázovej. Čo sa týka toho 

slovíčka najoptimálnejšie riešenie, na tom zastupiteľstve sme si prezentovali veľmi veľa tých 

zákonných spôsobov a všetky boli zákonné spôsoby riešenia tej situácie. A bol vybraný ten 

najoptimálnejší, ale z tých zákonných spôsobov. Áno? Čiže stále sme sa vždy bavili 

o zákonných riešeniach situácie. Boli tam aj iné spôsoby zákonné, ale menej optimálne vo 

vzťahu k veriteľom, vo vzťahu k prípadným súdnym konaniam a tak ďalej. Čo sa týka vášho 

dotazu ďalšieho k tejto prvej interpelácií alebo teda vašej poznámky. Uviedli ste teda, že 

nemáme uhrádzať veriteľov, ktorí sú nejak pochybní alebo akokoľvek ste to nazvali. Aj toto 

sme vám tam uvádzali v tej interpelácií, v tej odpovedi. Veriteľov, ktorých pohľadávky voči 

RCB sme označili alebo vyhodnotili ako pochybné sme ako pochybné označili. Zároveň sme 

ich v plnom rozsahu sporovali. Boli to pohľadávky alebo teda záväzky voči spoločnosti 

SAROUTE a IPR. Vo vzťahu k obidvom spoločnostiam odišli listy, žiadosti alebo teda 

uplatnenie náhrady škôd a následne jednostranné zápočty. Tieto veci ste mali popísané v tej 

odpovedi v časti 2 interpelácie a zároveň uvádzam informáciu asi veľmi podstatnú, tá 

odznela aj včera na kluboch, aj z podnetu dozornej rady spoločnosti sme pristúpili, teda pán 

predseda pristúpi k zvolaniu mimoriadneho zastupiteľstva 15. januára. Predchádzať mu bude 

spoločná komisia 13. januára, kde bude pán generálny riaditeľ RCB informovať 

zastupiteľstvo o stave alebo teda o tom finálnom stave rokovaní so všetkými veriteľmi. Inak 

povedané, bude vám prezentovať to, na čo bude suma 2,5 milióna euro, ktorú zastupiteľstvo 

schválilo môcť byť použitá. Čiže 15.1. budete mať uvedený jasný sumár toho, čo sa 

s veriteľmi podarilo dosiahnuť. Jednak všetky tie skontá, ktoré sme od nich dostali, 

dobropisy, dohody o urovnaní, ponížené záväzky voči nim a zároveň informácia o tom, 

ktorých veriteľov sme sporovali, ich pohľadávky sme sporovali a v akej miere. Toto všetko 

odznie v nejakom sumárnom materiáli, ktorí bude prezentovaný toho 15.1. a predtým 

13.1. na spoločnej komisii.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Odovzdávam slovo kolegovi Šarayovi. 

 

Matúš Šaray 
 

Ďakujem pekne. Pekné predpoludnie. K tej interpelácií, ktorá sa týkala areálu školy na 

Kysuckej, v tej odpovedi je chronologicky spracovaná odpoveď v tom zmysle aké kroky úrad 

v tejto časti realizoval. Vysvetľovali sme ako sme komunikovali aj s katastrom, kde sme našli 

spoločnú cestu, kde sa nám podarilo vecné bremeno zapísať. V tejto časti žiaľ neexistovala 

projektová dokumentácia na časť ihriska a navyše bolo tam aj vyjadrenie správcu našej 

školy, to znamená riaditeľky, ktorá povedala, že táto okrajová časť areálu nie je využívaná 

pre potreby školy a nikdy nebola vlastníctvom, respektíve došlo tam k prinavráteniu 

vlastníckeho práva. Takže nemôžme tvrdiť, že prišli sme o časť areálu. Tieto pozemky 



právne nám nikdy nepatrili. Respektíve boli chvíľu zapísané ale následne pôvodní vlastníci si 

uplatnili reštitučné nároky, lebo to boli pozemky, ktoré boli za čias socializmu bez právneho 

titulu vyvlastnené, respektíve nedošlo tam k naplneniu inštitútu vyvlastnenia. Preto im boli 

vrátené. To, že ich následne odkúpi nejaká spoločnosť a realizuje tam výstavbu je úplne 

normálny postup. A druhá vec je samosprávny kraj nikdy neudelil písomný súhlas na 

využívanie našej časti pozemku ako prístupovú komunikáciu. Ak tam v niektorých veciach 

zlyhal aj stavebný úrad, lebo nepreskúmaval prístupovú časť a prístupovú komunikáciu, žiaľ 

do tohto zasiahnuť nejakým spôsobom neviem. To znamená v tej odpovedi je presne 

popísaná chronológia ako sme konali. Niektoré veci sa podarili zapísať, áno ako povedala 

pani poslankyňa časť pozemku pod školským dvorom pod existujúcim futbalovým ihriskom 

máme zapísané vecné bremeno. V tejto časti, ktorá je technickou, priemyselnou časťou 

nazvem to tak, lebo je tam zásobovanie potravinami, je tam trafo stanica, je tam vývoz smetí, 

to znamená v tejto časti naša stredná škola tento pozemok nevyužíva. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. S faktickou poznámkou sa hlási do rozpravy pani poslankyňa Aufrichtová, po nej 

pán poslanec Tydlitát a s riadnym príspevkom do rozpravy bude nasledovať pani 

vicežupanka Ožvaldová. Stačí faktická k bodu číslo 1, takže odovzdávam slovo pani 

vicežupanke Ožvaldovej. 

 

Alžbeta Ožvaldová 
 

Už som asi pustená ja, takže ak dovolíte, ja by som sa chcela vyjadriť len k bodu číslo 1. 

Pani kolegyňa, 4. septembra toto zastupiteľstvo schválilo 2,4 milióna a nejaké drobné tým 

veriteľom. Prepáčte, celé leto pracovali na tom pracovníci tohto úradu ako aj pani Mrázová, 

právne oddelenie aj pán hlavný kontrolór a to, čo sme odsúhlasili, tak to sú tí veritelia, ktorí 

majú nespochybniteľné tie faktúry. Nehovoriac o tom, že dostali úlohu, aby ďalej rokovali 

s veriteľmi. Tie rokovania prebehli a môžem potvrdiť, že dozorná rada na mesačnej báze 

sedí na RCB a počúva riaditeľa Gajarského kam sa posunuli veci, získavame informácie aj 

zo župy a bola to naša požiadavka, že informácie, ktoré sú už overené a aké sú vyrokované 

s veriteľmi sumy presné, potrebujeme aby vedeli všetci poslanci. A preto sme žiadali, aby 

13.  januára bola mimoriadna komisia, kde nebude len Komisia dopravy ale všetci poslanci, 

aby počuli výsledky týchto rokovaní, ktoré neboli ľahké a ešte niektoré aj prebiehajú 

a následne na to 15. januára chceme mimoriadne zastupiteľstvo len kvôli RCB. Dlho som 

rozprávala aj ja, ale poprosím všetkých, dodržme rokovací poriadok. Ďakujem pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Ďalšia s faktickou poznámkou je pani starostka, poslankyňa Aufrichtová.  

 

Zuzana Aufrichtová 
 

Ďakujem. Ja som chcela veľmi stručne povedať, že ako poslankyňa Bratislavského 

samosprávneho kraja dostávam informácie na komisiách. V podstate sa dá k tým 

informáciám dopracovať. Nepotrebovala som interpelovať, takže chcem povedať, že 

ďakujem vedeniu, že vieme vlastne dostať informácie, ktoré ako aj mestská časť aj ako 

poslankyňa potrebujem. Možno iba tiež zo skúsenosti výkonu štatutára ako samosprávy 



chcem možno poslankyni faktickú odpovedať, že naozaj niekedy vysporiadavanie majetkov 

čo sa týka toho majetku školy nie sú úplne čitateľné, treba sa proste na to pozrieť na tie 

súvislosti, ktoré sú okolo. Mali sme úplne obdobný prípad v Starom Meste a bolo to naozaj 

dobré riešenie pre obec, aby sa mohla rozvíjať, aby školský areál bol scelený a nie aby bol 

rozdrobený a riešili sme to tiež zámenou. Takže niekedy veci, ktoré vyzerajú na prvý pohľad 

ináč, pretože sme roky boli zvyknutí na rôzne narábanie s verejným majetkom som 

presvedčená, že dnes hľadajú riešenia, ktoré sú pre rozvoj samospráv podstatné. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Ďalším prihláseným do rozpravy s faktickou poznámkou je pán 

poslanec Tydlitát. Nech sa páči Peter.  

 

Peter Tydlitát 
 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Príjemný deň všetkým želám. Chcel by som poprosiť všetky 

ctené kolegyne a kolegov, aby sme sa trošku nezdržiavali vecami, ktoré zaváňajú trošku 

takou nejakou vendetou alebo nejakými vybavovaniami si účtov. Ja si myslím, že keď niekto 

interpeluje úrad, alebo kohokoľvek z úradu, dostane odpoveď, nech spätne napíše, že teda 

či áno alebo nie, ale ja poviem otvorene, že nie som pripravený  ani sa nemienim 

stotožňovať s osobnými pocitmi niektorých kolegov a kolegýň, ktoré pokiaľ nie sú zase 

podložené faktami, aby sme sa dostávali do situácie, že potom osočujeme sa navzájom, 

nebodaj osočujeme niekoho, že je zapletený do nejakej aféry len kvôli tomu, že niekto 

niekoho možno vedome, možno nevedome, možno úmyselne či podporoval, či 

nepodporoval. Poprosím zdržme sa takýchto poznámok a rokujme vecne. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Týkalo sa to mňa, ale nebudem sa vôbec k tomu vyjadrovať. Myslím 

si, že to nepatrí na pôdu župného zastupiteľstva. Dovoľte, aby som zrušil rozpravu k tomuto 

bodu programu a aby sme prešli k hlasovaniu. Poprosím panie poslankyne aby, pardon, 

najprv odovzdávam slovo pánovi Machatovi z návrhovej komisie. 

 

Marek Machata 
 

Ďakujeme pekne. Návrhová komisia predkladá na hlasovanie uznesenie tak, ako bolo 

predložené spolu s materiálom. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Poprosím ctené poslankyne a poslancov, aby hlasovali teraz. 

 

Hlasovanie č. 7 
 

ZA hlasovalo 35 poslankýň a poslancov, nikto nebol PROTI a dvaja sa zdržali. Ukončujem 

bod číslo 2 a otváram bod číslo 3. 

 

 

 



Bod č. 3 
 

Návrh Zámeru vybudovania moderného sociálno – kultúrno-vzdelávacieho centra 

Bratislavského samosprávneho kraja v areáli Patrónky. Materiál uvedie pani riaditeľka úradu 

Mešťan. Nech sa páči.  

 

Patrícia Mešťan 
 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci tento materiál 

zhrniem veľmi v skratke. Samozrejme moji kolegovia ešte body spomenú, možno sa budú 

opakovať, ktoré boli podrobne predebatované na komisii spoločnej. Máme ešte nejaké 

podporné veci v zmysle pamätníka návrhov, ktoré sa dodatočne na tomto zastupiteľstve ešte 

vizuálne odprezentujú. Poviem pár slov k tomuto projektu, aby to tu zaznelo. Čo chceme 

robiť, akú má ambíciu župa, myslím historicky prvýkrát a čo bude cieľom a prečo to vôbec 

robíme. Bratislavská župa sa púšťa, dovolím si povedať do veľmi ambiciózneho projektu. 

Tento projekt nie je o novom šate. Nie je o nejakej rekonštrukcii, obnove, interiérové novom 

vybavení, ale hovoríme o kreovaní územia, územia DSS Rosy, alebo priemyselnej časti, tejto 

priemyselnej dlhodobo zanedbanej časti Patrónka. Čo chceme robiť. Z uzavretého areálu, 

kde dnes je na hromade kopec starých, zanedbaných, nezrekonštruovaných budov ideme 

dávať územiu nový zmysel. Nový zmysel, ktorý bude mať nie zmysel pre len jednotlivcov 

alebo jednotlivých investorov, ktorí nám idú okrem iného aj finančne v tomto projekte 

pomáhať ale bude mať zmysel pre celý areál, pre územie, pre Bratislavu. A to v sociálno-

školskej, alebo edukačnej časti hlavne a aj v kultúrnej časti, kde ideme synergiou prepájať 

činnosti existujúcej školy, našej umeleckej školy, ŠUP-ky, nášho DSS autistického centra 

ROSA a sociálnych činností, ktoré plánujeme vo veľmi blízkej budúcnosti rozšíriť, podporiť 

a hlavne otvoriť. Našou ambíciou a v tom vidím aj tú ambicióznosť naozaj tohto celého 

územia a projektu do ktorého sa BSK púšťa je otvoriť toto územie. Doteraz to územie bolo 

uzavreté, nemali prístup zvonku občania Bratislavy, občania Bratislavského kraja. My ideme 

urobiť niečo prelomové. Chceme, aby športové, kultúrne, edukačné a sociálne aktivity na 

seba nadväzovali, aby mali zmysel a aby boli aj otvorené pre obyvateľov Bratislavského 

kraja. Pani poslankyne, páni poslanci, tento projekt je veľmi významný. Ako som už 

spomínala, zahrňuje veľké územie s prepojením aktivít veľkého množstva subjektov. Preto je 

predmetom tohto materiálu predstavenie ideového zámeru, podčiarkujem ideového zámeru, 

nepúšťame sa ešte do kalkulácie, pretože potrebujeme k tomu podrobný projekt, projektovú 

dokumentáciu, realizačné výkresy náväzne, aby sme vedeli presne naceniť a podať vám 

návrh v akých číslach sa budeme pohybovať. Naším cieľom je získanie mandátu od vás 

poslancov, poslankýň na vytvorenie partnerstva, predprípravu projektu za účelom jeho 

finálneho schválenia na zastupiteľstve v priebehu budúceho roka. V prípade schválenia 

nášho zámeru vám do tej doby, vám postupne budeme predstavovať a spoločne s vami 

rozoberieme aj jednotlivé zmluvné a finančné aspekty spolupráce pri budovaní nového 

sociálno – kultúrno - vzdelávacieho centra na Patrónke. Teraz ak môžem pán župan, 

odovzdám slovo pani Lukáčovej. Pani riaditeľke.  

 

Juraj Droba 
 

Barbora Lukáčová, riaditeľka Odboru stratégie a riadenia projektov, nech sa páči. 

 

 



Barbora Lukáčová 
 

Ďakujem veľmi pekne pán predseda, ďakujem veľmi pekne pani riaditeľka. Vážené dámy, 

vážení páni väčšina z vás alebo drvivá väčšina z vás bola na tej spoločnej komisii či už live 

alebo online prihlásená, čiže ja nebudem opakovať úplne celé to predstavenie, ale dotknem 

sa tých vecí, ktoré boli predmetom diskusie, respektíve námietok z vašej strany. Zopakujem 

iba ten hlavný cieľ, že ideme z degradovaného územia ho kompletne revitalizovať. Tak ako 

povedala pani riaditeľka, nie len po fyzickej ale aj mentálnej stránke. Mentálna stránka 

znamená, že otvárame zatvorený areál a ideme ho prebudovať spolu s partnermi na 

moderné socio - kultúrno – vzdelávacie centrum. Vy viete, že hlavným investorom je 

Cambridge, spoluinvestorom je Design Factory, partnermi je DSS Rosa by som to povedala 

ako keby za nás samotný Bratislavský kraj ako aj naša Stredná umelecká škola. Zároveň 

však si uvedomujeme záväzky a sú pre nás by som to povedala tak naozaj zhmotnené, 

sväté, ktoré vznikli na základe komisie a to, že do partnerstva dostávame nielen Špeciálnu 

základnú školu, ale na základe vašej vôle aj odborné učilište. Ja si dovolím prejsť v podstate 

to, kde všade sa odborné učilište nachádza v tom koncepte a že naozaj sme naplnili nielen 

formálnu vašu vôľu prostredníctvom uznesenia, ale že naozaj z neho počítame vo všetkých 

častiach projektového cyklu. Čiže ak si to môžete pozrieť nachádza sa jeho potreba 

v špecifickom cieli, kde v špecifickom cieli 3 definujeme vybudovanie infraštruktúry 

rešpektujúcej špeciálnej potreby klientov Rosy, klientov základnej školy i odborného učilišťa 

podčiarkujem v aktivitách zase na to nadväzuje popis aktivít číslo 3, kde zase spomenuté 

potreby a požiadavky učilišťa okrem iného samozrejme. Rovnako sme zapracovali učilište 

ako cieľové skupiny a rovnako sme rozobrali aj tú časť, ktorá sa týka záväzkov voči tretím 

stranám sme pomenovali síce, že odborné učilište sa nachádza v podstate 

v najzdevastovanejšej časti, ktorú sme museli vysťahovať, zároveň si berieme za dosť, že 

v pripravovanej predprojektovej príprave v zmysle projektovej dokumentácie budú ich 

požiadavky zahrnuté a potreby samozrejme. No a rovnako sa táto časť nachádza vo 

výstupoch projektu v časti sociálnej ako a školskej. Rovnako ešte vznikli ako keby 

pripomienky k východiskovému stavu, kde nás pani Schwartzová upozornila, že toto územie 

slúžilo nie len teda v tej temnej histórií 2. svetovej vojny, ale aj udalostiam po 2. svetovej 

vojne spojených s Benešovými dekrétmi, to popisujeme, to sme uložili do východiskového 

stavu a zároveň aj do časti, ktorá sa týka kultúry, teda pripomenutie historických udalostí. 

Rovnako boli pripomienky ak si spomínate k časti zelenej infraštruktúry. Zelenú infraštruktúru 

si dovolím povedať, že máme jednoznačne podčiarknutú a je našou prioritou, že všetky 

aktivity v území budú v súlade s postupmi v súlade s našim katalógom adaptačných 

opatrení. Tak dokonca je aj uznesenie katalógu adaptačných opatrení, že všade tam, kde 

Bratislavský kraj vystupuje ako investor alebo spoluinvestor musí dodržiavať princípy. Čiže 

budú dodržané nasledovné princípy, samozrejme tak, ako ich architekt zapracuje. Či sú to 

zelené steny, strechy, priepustné, polopriepustné materiály, vodozádržné opatrenia, ale 

jedným z nich patrí aj odkrytie Vydrice a zapracovanie Vydrice do celkového konceptu 

areálu. Čiže prosím naozaj je tam veľký dôraz na zelené opatrenia nie jednotlivo, ale 

koncepčne v celom areáli tak, ako samozrejme ale dovolia východiskový stav, je to popísané 

v bode 4 v aktivitách. Posledná časť pripomienok, ktoré sme akceptovali alebo ktoré vzišli 

z diskusie bolo pripomenutie alebo načrtnutie aj druhej fázy, čiže sme doplnili stať za 

výstupy, ktoré načrtáva druhú fázu. Druhá fáza je v prvom rade prepojenie zdola keď to tak 

poviem, od Mlynskej doliny jednoducho, že sa vytvorí peší a cyklistický bulvár smerom na 

Patrónku, ale nebudem to celé citovať. Skrátka prepojenie od Mlynskej doliny okolo 

zoologickej záhrady a otvorenie smerom na Patrónku. Zároveň hovoríme, že toto územie 



v súlade s územným plánom hlavného mesta bude slúžiť nielen teda ako ten peší 

a cyklistický bulvár, ale ako verejné priestranstvo, zelené verejné priestranstvo, čiže zasa 

bude absolútne akceptovať princípy definované v skupine aktivít 4 a zároveň tam bude 

miesto aj pre ďalšie sociálne aktivity, pretože my nekončíme DSS Rosa, ale bežia u nás 

procesy deinštitucionalizácie našich zariadení, čiže tuto si vyhradzujeme právo s týmto 

územím takto aj ďalej narábať. Z mojej strany je to asi všetko. Naozaj každý jeden podnet 

sme sa s ním zaoberali, každý jeden podnet nie, že sme vyhodnotili, či ho berieme, 

neberieme, každý jeden podnet sme zobrali a zapracovali do materiálu. Niet podnet, ktorej 

by sme sa nie len, že nevenovali alebo nezapracovali. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Prvú prihlásenú evidujem 

pani vicežupanku Pätoprstú, ktorá sa hlási formou faktickej poznámky. Nech sa páči. 

 

Elena Pätoprstá 
 

Ja som chcela ešte doplniť Barboru, že tým, že je veľký dôraz na revitalizáciu Vydrica, ktorá 

preteká práve týmto celým našim areálom bude aj modelácia tejto rieky konzultovaná 

s odborníkmi /slabá zvuková stopa/Počujete ma? 

 

Barbora Lukáčová 
 

Zle. 

 

Elena Pätoprstá 
 

Idem bližšie k mikrofónu. /slabá zvuková stopa/ a veľmi sa z toho teším. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujeme veľmi pekne. V riadnej rozprave sa prihlásila pani poslankyňa Mária Kisková, nech 

sa páči Mária. 

 

Mária Kisková 
 

Veľmi pekne ďakujem za slovo pán predseda. Ja by som najskôr chcela oceniť, akým 

spôsobom skutočne župa pristúpila k tomuto projektu. Celý náš klub si to uvedomuje, ale 

napriek tomu sme sa rozhodli, že požiadame o doplnenie uznesenia. Uvedomujeme si, že 

ide o zámer, ale i napriek tomu by sme boli veľmi radi, keby bolo v uznesení zahrnuté 

odborné učilište ako partner projektu v bode B, pretože zatiaľ partnerom projektu nie je. 

Dovolili sme si tiež požiadať tiež o zahrnutie do uznesenia zachovanie existujúceho 

trávnatého ihriska a ako podporu vodozádržných opatrení, pretože o tomto sme hovorili aj 

počas toho stretnutia a viacerí poslanci sa vyjadrili, že teda bude dobré, ak takáto veľká 

trávnatá plocha bude zachovaná a nebude nahradená umelými ihriskami. A zároveň viacerí 

poslanci, ktorí sa venujú otázkam životného prostredia požiadali o zachovanie alebo teda 

o odkrytie koryta Vydrice v maximálnej možnej dĺžke. Zároveň v bode D sme si dovolili 

požiadať pani riaditeľku úradu o zorganizovanie alebo organizačné zabezpečenie 

poslaneckého prieskumu, obhliadky areálu vrátane priestorov, ktoré za posledné roky 



využívalo odborné učilište, aby sme sa oboznámili s tým v akých priestoroch existovalo 

a teda v ďalšom postupe jednotlivých krokov sa nám bude ľahšie rozhodovať o tom, či teda 

tie priestory, ktoré budú v celom projekte odbornému učilišťu ponúknuté budú adekvátne. 

Preto by som bola veľmi rada a budeme radi a vopred ďakujem ak sa župa s tými 

doplneniami uznesenia stotožní a ak kolegovia poslanci ho podporia. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Ja chcem iba podotknúť, že zobrali sme si na seba veľký záväzok napriek tomu, 

že odborné učilište nie je župnou strednou školou. Zaviazali sme sa k tomu, to dodržíme 

a ďalší záväzok, ktorý chcem opäť zdôrazniť je, že zelene bude v areáli po rekonštrukcii viac 

ako je teraz. Dávame si na to naozaj pozor. Jedným dychom chcem poďakovať pánovi 

Tomášovi Líškovi, riaditeľke úradu, ktorí sa naozaj absolútne v plnej miere do tohto projektu 

vrhli a pripravili ten návrh tak, aký je teraz. Z môjho pohľadu je veľmi dobrým východiskom 

a chceme ísť ďalej. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Pomichal. Nech sa 

páči. 

 

István Pomichal 
 

Pozdravujem vás všetkých. Vážení kolegovia, pán župan, chcel by som podotknúť, že 

v tomto materiáli máme uznesenie, že schvaľujeme zámer vybudovania moderného 

sociálno – kultúrno-vzdelávacieho centra BSK v areáli Patrónky. Mali sme spoločnú komisiu 

a technické možnosti a dneska ten covid, že nám priniesol takéto rokovanie, chcel by som 

apelovať aj na všetkých členov nášho klubu Siedmich strán, že v podstate posielať v tejto 

situácií pozmeňovací návrh ráno 0:36 v takom rozsahu, ktorý dneska v tom materiáli neni 

ešte časovo dobre načasované, lebo teraz schvaľujeme len ten celý zámer, na to bude 

priestor ako povedala aj pani riaditeľka, aby sme materiál schválili tak, ako je prednesený 

a tie ostatné veci, detaily a technické na to ešte je čas. Všetci ste boli vyzvaní, boli sme na 

spoločnej komisii a skutočne teraz neni priestor aby sme dali prestávku, zvolali poslanecké 

kluby, dopĺňali ten materiál, upravili ten materiál. Na to neni ešte dneska čas, takže ja 

navrhujem, aby sme materiál schválili tak, ako je to prednesený a napísaný a potom všetci 

spoločne budeme celý ten projekčný manažment a projekciu kontrolovať, dopĺňať a to 

schválenie príde až niekedy neskôr. Boli ste všetci informovaní. Ja tento zámer podporím 

tak, ako to je prednesený a držím palce, aby bol aj úspešný. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. S faktickou poznámkou na pána poslanca Pomichala sa prihlásila 

Mária Kisková a Elena Pätoprstá. Nech sa páči Mária.  

 

Mária Kisková 
 

Ďakujem veľmi pekne. Pravdaže zámer je ako som povedala veľmi dobrý. My sme poslali 

náš návrh na znenie uznesenia písomne, to znamená, stačí ak sa návrhová komisia 

a vedenie župy s ním stotožní, nie je potrebná prestávka. V písomnej forme návrhová 

komisia náš návrh má. Ide o to, aby už v štádiu zámeru sme počítali s tým, že skutočne nám 

záleží na tých vodozádržných opatreniach, že nám záleží na tom, aby odborné učilište bolo 

partnerom a aby sme dostali možnosť vidieť celý areál ešte predtým ako pristúpime 



k samotnému plánu. Naozaj poďakovala som župe a myslím, že všetci to myslíme úprimne. 

Zámer je dobrý, ale myslím, že nie je nič na tom, že sa ho pokúsime nejakým spôsobom 

doplniť aby bol ešte lepší. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 

 

Túto snahu samozrejme oceňujeme. V stručnosti zareaguje pani riaditeľka úradu. 

 

Patrícia Mešťan 

 

Ja krátko zareagujem na pani poslankyňu Kiskovú. Rešpektujeme samozrejme, ďakujeme aj 

za ten nočný mail s tým, že znova chcem, aby to bolo jasné pre všetkých zopakovať. 

V bode B uznesenia, ktoré idete schváliť je napísané: Zastupiteľstvo BSK po prerokovaní 

materiálu bod A je jasný, schvaľuje zámer ideový, bod B: žiada predsedu BSK, aby súčasťou 

zámeru moderného sociálno – kultúrno - vzdelávacieho centra BSK v areáli Patrónky bolo 

vytvorenie podmienok pre zachovanie Odborného učilišťa, Dúbravská cesta v tomto areáli. 

Na teraz dať tam Odborné učilište, ktorým zriaďovateľom je Okresný úrad by nebolo fér 

a poviem vám prečo. Akonáhle tam dáme partnera, musia sa zaviazať, že to idú financovať 

alebo spolufinancovať ako zriaďovateľ. Čiže to, čo pán župan povedal, že dali sme si na 

seba obrovské bremeno, kde ešte stále riešime právny rámec, ja som mala už prvé 

rozhovory s Ministerstvom školstva, s prednostom Okresného úradu. My ako nie zriaďovateľ 

odborného učilišťa si dávame na seba záväzok, že ideme hľadať peniaze na nie našu školu 

a k tomuto záväzku sa s tvárou s ktorou tu sedíme, s absolútne s presvedčením a hlasom, 

ktorý všetci do toho dávame, keďže sme to dali do návrhu zaväzujeme. Akonáhle pani 

poslankyňa tam dáme partnera, bude partner, zaväzujeme ich, budú si to musieť financovať 

alebo spolufinancovať. To sa mi zdá v tomto momente absolútne nefér, keďže nateraz 

zriaďovateľ sa nevyjadril k financiám. Takže pozor na jednotlivé pojmy a slová, ktoré chceme 

navrhnúť a používať. Toto sa mi zdá viac fér voči tomu, ale to bremeno berieme tým pádom 

viac na seba. Stále budeme samozrejme riešiť otázku financovania. To sa tomu nevylučuje. 

Čiže len toľko k tomu. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Ja ešte doplním pani riaditeľku, že indície, ktoré máme skôr hovoria 

o tom, že financovanie nebude možné a nebude želateľné zo strany Okresného úradu. 

Takže sme naozaj v ťažkej pozícií. Poprosím ďalšiu faktickú poznámku s ktorou sa prihlásila 

pani vicežupanka Pätoprstá. Nech sa páči. 

 

Elena Pätoprstá 
 

Majka ja vás chcem ubezpečiť, v texte máte aj exaktne napísané, že revitalizáciou Vydrice 

/slabá zvuková stopa/ ale sa aj brehy prispôsobia prírodnému charakteru. To znamená, 

nebude to len nejaký kanál v ktorom bude pretekať Vydrica, alebo, že bude otvorená iba do 

priestoru, teda otvorený jej tok vonkajšiemu exteriéru, ale bude revitalizovaná. Tento výraz 

nie len zahŕňa to, čo ste vy chceli, ale aj ako keby vyššie štádium a ja pevne verím, že máte 

to exaktne napísané v tom texte, že to tam netreba zbytočne dopĺňať a pevne verím, že aj ja 

som garantom toho, že sa to naozaj aj bude realizovať. Ďakujem za pochopenie. 

 



Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Vlačiky ale iba 

s faktickou poznámkou. Nech sa páči. 

 

Martin Vlačiky  
 

Ďakujem za slovo. No v zásade ako ja nevidím problém, že by to tam bolo exaktne uvedené 

v tom uznesení tie vodozádržné opatrenia, tá Vydrica a taktiež v podstate ten poslanecký 

prieskum priamo na mieste, akože aký je s tým problém aby to tam bolo, aby sme to 

schválili? Ja v tom nevidím vôbec žiadny problém. Ďakujem.  

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Bajan s faktickou poznámkou. 

 

Vladimír Bajan 
 

Rozumiem tomu stanovisku pani vedúcej úradu, ale nerozumiem tomu okolo toho 

financovania. Je to náš majetok? Je. Tak budeme financovať opravu nášho majetku. Sú tam 

v nájme? Sú. Šak potom to budeme riešiť. Tak neviem aká komplikácia s Okresným úradom 

čo sa týka financovania Odborného učilišťa. My nejdeme financovať Odborné učilište. My 

ideme financovať opravu nášho priestoru v ktorom sú oni v nájme. Tak tam ja nevidím žiadny 

problém. Áno je možno problém ich mať za partnera, ale z princípu ja tam vidím pomerne 

jednoznačné umiestnenie toho učilišťa. Všetko. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujeme pán poslanec Bajan. Ďalšou prihlásenou s faktickou poznámkou je pani 

poslankyňa Kisková a na záver bude reagovať pani riaditeľka Lukáčová. 

 

Mária Kisková 
 

Ja ďakujem veľmi pekne všetkým, ktorí sa vyjadrili za úrad k našim požiadavkám 

k uzneseniu. Myslím si, že župa sa snaží garantovať, ale súhlasím aj s pánom Bajanom, že 

je to náš majetok a mali by sme sa k tomu tak postaviť a myslím si, že je teraz už na 

svedomí každého ako bude hlasovať. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Poprosím. Aha, tak ešte máme prihláseného s faktickou pána poslanca Buzáša. 

Peter,  nech sa páči máte slovo a potom bude reagovať pani riaditeľka Lukáčová. 

 

Peter Buzáš 
 

Ďakujem veľmi pekne pán predseda za slovo. Je ma počuť? Haló. 

 

 

 



Mária Hudáková 
 

Áno je počuť. 

 

Peter Buzáš 
 

Ďakujem. Trochu ma ruší tá veta, že hľadáme stále právny rámec. Čiže my ideme 

schvaľovať zámer, ktorý nemá právny rámec a nevieme aký bude mať právny rámec 

a podporujem a domnievam sa, že to čo povedal kolega Vlačiky má vecné racio, že by sme 

to mohli spraviť. Určite by sme mohli spraviť tú nadprácu a ubezpečiť učilište, že pokiaľ sa 

budú chystať nejaké zmeny objektov, nejaké presuny, ktoré sa budú týkať tejto vzdelávacej 

inštitúcie, že to bude s ich súhlasom a s ich vedomím. Ďakujem. Ďakujem pekne. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem. Berieme na vedomie. Odovzdávam slovo pani riaditeľke Lukáčovej. 

 

Barbora Lukáčová 
 

Ďakujem veľmi pekne. Ja sa vyjadrím k tomu, najskôr k tomu partnerstvu. Samozrejme to  

nie o tom, že by sme nemohli financovať svoj majetok, prirodzene to je a nebudeme určite 

financovať tak ako pán poslanec Bajan poznamenal prevádzku alebo fungovanie učilišťa ako 

takého. Skôr je to o tom, o koncepcii toho projektu, že partner je ten, ktorý spolufinancuje 

v zmysle memoranda, ktoré je už podpísané. Tým ale nehovoríme, že sa nejakým spôsobom 

vzdávame uznesenia, ktoré vzniklo práve z tej pracovnej komisie, alebo z toho, áno 

z pracovnej spoločnej komisie. Tuto ide skôr iba o terminus technicus. Pre nás je Odborné 

učilište ako konečný prijímateľ. To znamená, partner je ten, ktorý sa spolupodieľa na 

realizácií projektu, konečný prijímateľ sú absolútne brané jeho požiadavky a podmienky 

v tom zmysle, že samozrejme od hygienických, špeciálnych a tak ďalej bude do toho 

vstupovať pri príprave projektovej prípravy. Čiže prosím pani poslankyne, páni poslanci to nie 

je tak, že my niečo navrhneme a potom to ukážeme odbornému učilišťu. Nie je to možné ani 

tak ukázať ani našej DSS Rosa, nie je to možné ani tak, aby sme to dali kto je konečný 

prijímateľ je napríklad Špeciálna základná škola a tá rovnako bude vo výrobnom výbore, tá 

rovnako bude pripomienkovať predprojektovú prípravu. Tuto je to iba o tom, že partner je ten, 

ktorý podpísal memorandum a spolufinancuje samotné investičné aktivity aj vlastníctvo 

a konečný prijímateľ je ten, ktorý v konečnom dôsledku je spoluužívateľom toho územia 

a preňho sa robia aj tie jednotlivé aktivity. To je prvý rozdiel. Druhý rozdiel, futbalové ihrisko, 

zelené ihrisko dneska nie je jediný spôsob ako robiť vodozádržné opatrenia v rámci 

športovísk. Aj umelé povrchy dneska už vedia byť vodozádžné a zároveň vodopriepustné. 

Prečo 3? Aby bolo viacej možnosti a multifunkčných. Preto nie jedno futbalové. Čo sa týka 

Vydrice vysvetlila pani vicežupanka Pätoprstá. Naozaj nejde len o odstránenie ale 

o odstránenie plotu ale o absolútne odkrytie Vydrice, aby sa stala súčasťou územia 

s prirodzenými brehmi. Neviem prečo by to malo byť v uznesení. Je to popísané tak, ako iná 

aktivita. Potom prosím dať všetky aktivity do uznesenia, lebo to má logický rámec. Niečo som 

zabudla? Asi nič. Ďakujem veľmi pekne. 

 

 

 



Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne. Ja iba chcem na záver podotknúť, že keď už sa do toho púšťame, tak 

naozaj verte, čokoľvek nám umožnia peniaze, tak sa urobí tak, aby to bolo naozaj krásne, 

dobré a funkčné. Aby to bolo v súlade so životným prostredím. Evidujem ešte prihlášku alebo 

faktickú poznámku od pani poslankyne Hudákovej. Na záver potom odovzdám slovo 

Marekovi Machatovi za návrhovú komisiu, ktorý chce osvetliť nejaké aspekty hlasovania. 

 

Mária Hudáková 
 

Postrehla som v odpovedi pani Lukáčovej, že memorandum už máme podpísané. Neviem, 

možnože som prehliadla, ale nevidela som ho v materiáloch. Keby ste boli takí dobrí, tak tú 

zmluvu alebo to memorandum, tých partnerov keby ste nám zaslali.  

 

Barbora Lukáčová 
 

Áno. Ak ste ho nedostali, ako v tom súbore to je naozaj iba chyba v písaní. Samozrejme 

prepošleme, to je vôľa partnerov písaná do memoranda, kde sú práva a povinnosti 

partnerov. Samozrejme nie je to zmluva ale deklaratívne na úrovni memoranda politická vôľa 

a zároveň jednotlivé partnerstvá medzi nimi. Čiže nie len spoločné ale aj tie partnerstvá 

Design Factory, ŠUP-ka, Rosa, Cambridge navzájom. Ale určite to doručíme. 

Ospravedlňujeme sa ak to nebolo v tom balíku. 

 

Mária Hudáková 
 

Možnože som prehliadla. Neviem. 

 

Juraj Droba 
 

Asi nebolo, ale určite zverejníme. Nie je problém aby sme ho dali verejne poslancom. Ďalším 

prihláseným s faktickou poznámkou je pán poslanec Dvoran. Nech sa páči Dušan. 

 

Dušan Dvoran 
 

Keby sa hlasovalo za pôvodný návrh v bode číslo 3. Všetko. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujeme. Dovoľte nám, aby sme predtým ako budeme hlasovať a ako odovzdám slovo 

pánovi poslancovi Machatovi vám pustili video. Je to video, ktoré obsahuje aj ďalšie návrhy 

na pamätník Bratislavského holokaustu. Čo sa týka minulo zastupiteľského uznesenia o tom, 

že budeme pamätať aj na odsuny maďarských spoluobčanov a nemeckých spoluobčanov, 

tak na tom sa ešte bude samozrejme pracovať a to dostojíme svojho záväzku. Ale dovoľte, 

aby sme ešte ukázali pár obrázkov. Nech sa páči. /prezentácia videa/  

 

Zuzana Schwartzová 
 

Asi bude to video, čo bolo na Bratislavskom kraji na facebooku. 

 



Lýdia Ovečková 
 

Poprosím vás môžeme pokračovať aj bez videa naozaj, by sme si radi možno išli nakúpiť 

vianočné darčeky. Keďže dneska sú posledný deň obchody, takže keby sme, aby to trošku 

začalo odsýpať.   

 

Juraj Droba 
 

Podľa hlasu detekujem, že ide o poslankyňu Ovečkovú.  

 

Lýdia Ovečková 
 

Áno, presne tak. 

 

Juraj Droba 
 

Cením si jej vecnosť a ťah na bránu. Končíme video. Iba sme vám chceli ukázať, že ten 

víťazný návrh mal aj konkurenciu. Áno, všetky tri návrhy boli veľmi dobré. Rozhodli sme sa 

nakoniec pre inštaláciu s kameňmi, lebo tá je veľmi silná, veľmi symbolizujúca a zároveň 

menej náročná na údržbu ako ďalšie dva návrhy.  

 

Zuzana Schwartzová 
 

A nemohli by sme to dostať na mail prezentáciu? 

 

Juraj Droba 
 

Áno. Môžete to dostať na mail. Samozrejme poprosím ukončiť video. Ešte evidujem 

prihlášku do rozpravy od pána poslanca Greksu a takisto faktickú poznámku od pani 

poslankyne Poláchovej. Takže Marian Greksa má prednosť a potom s faktickou ešte 

predpokladám, že na pána poslanca Bajana bude pani poslankyňa Poláchová. Nech sa páči 

Marian. 

 

Marian Greksa 
 

Ja neviem počujete ma?  

 

Lýdia Ovečková 
 

Áno, počujeme ťa. 

 

Marian Greksa 
 

Ja som chcel poprosiť, že vždy keď sa ide hlasovať, aby ste povedali číslo toho bodu, lebo 

človek počas tejto dlhej debaty zabudne, že ktorý bol vlastne robíme, či druhý, či tretí, či 

štvrtý. Jedine to vás chcem poprosiť. A pani Ovečková má pravdu. Aj keď ja by som jej 

odporúčal nakupovať darčeky už od septembra ako to robíme my. Okey. 

 

 



Lýdia Ovečková 
 

Mala som iný plán pre pracovné povinnosti, že teda pôjdem to vybaviť teraz cez víkend. Tak 

už nie, dneska je posledný deň, takže už iba jedna vec mi chýba, ale treba potrebujem sa 

vybrať do obchodu, hej. Kým ešte nebude kolaps a hromadný odchod všetkých z Bratislavy.  

 

Juraj Droba 
 

Pán poslanec Greksa, senilita je privilégiom vášho veku, takže áno, budeme opakovať čísla 

hlasovaní. 

 

Marian Greksa 
 

Toto ti pripomeniem o 20 rokov. 

 

Juraj Droba 
 

S faktickou poznámkou pani poslankyňa Poláchová. 

 

Lívia Poláchová 
 

Áno, ďakujem za slovo. Ja by som sa chcela ešte teda, ďakujem veľmi pekne aj za 

vypracovanie toho zámeru. To sme už vlastne na tej komisii prebrali, aj zapracovanie 

všetkých požiadaviek, ktoré sme mali na pracovnej komisii. Ďakujem aj za vysvetlenia, ktoré 

ste podali k tomu mailu, ktorý večer posielala pani Kisková za náš klub. A zároveň by som 

chcela ešte tam, tam sme ešte pridali aj ten bod D, aby sme boli prizvaní na poslanecký 

prieskum a obhliadku areálu. Tak či by ste mohli aspoň toto nejakým spôsobom nám verejne 

prisľúbiť, že bude ten poslanecký prieskum, že budeme verejne prizvaní do toho areálu, 

budeme si môcť pozrieť všetky objekty v areáli a na základe toho potom ďalej rozhodovať. 

Ďakujem veľmi pekne.  

 

Juraj Droba  
 

Lívia, približne 30% riaditeľov nášho úradu bolo covid pozitív, takže to je jediný dôvod prečo 

sa tá obhliadka neuskutočnila. A je v našom záujme, aby ste ten areál videli a aby ste sa 

absolútne stotožnili s tým zámerom, lebo myslím si, že robíme obrovskú vec na ktorú všetci 

raz budeme hrdí. Takže nebránime sa tomu. Poprosím vás trošku trpezlivosti. Naozaj sme tu 

boli asi 30% covid pozitívni všetci. Pán poslanec Buzáš nech sa páči posledná faktická 

poznámka. 

 

Peter Buzáš  
 

Ďakujem za slovo. Ja som sa chcel spýtať s akým dátumom bolo podpísané memorandum 

a prečo vlastne sme sa to dozvedeli až teraz tesne pred hlasovaním. Prečo nebolo 

zastupiteľstvo o tom informované. Ak dostanem odpoveď budem veľmi rád. Ďakujem. 

 

 

 

 



Juraj Droba  
 

Ďakujeme. Poprosím teraz poslanca Machatu aby vám ozrejmil ďalší postup pri hlasovaní. 

Keďže padol návrh na pozmeňujúci návrh, ale chceme sa spýtať ešte raz pani poslankyne 

Kiskovej, že či trvá na tom pozmeňováku lebo dosť komplikované o ňom hlasovať, ale nech 

sa páči Marek. 

 

Marek Machata 
 

Ďakujem pekne. Nadviažem na pána župana, teda rád by som sa opýtal pani poslankyne 

Kiskovej, či ten mail z 0:36 máme považovať za pozmeňujúci návrh, keďže v tom maile je 

požiadavka na osvojenie zo strany pána predsedu autoremedúrou, tak toto by sme mohli 

vyriešiť na začiatok a ja by som potom povedal k tomu ako budeme hlasovať. Ďakujem. 

 
Mária Kisková 
 

Chcem povedať, že mail som posielala za celý klub a nie za seba. Bola to požiadavka nášho 

klubu, takže áno, boli by sme radi keby a hlavne po tom čo sme sa dozvedeli, že teda 

memorandum už bolo prijaté bez toho aby sme o tom boli informovaní, aby tie pozmeňovacie 

návrhy mohli byť prijaté. Ak je to možné. Ak nie, nechávam to na rozhodnutí vedenia. 

Ďakujem. 

 

Juraj Droba  
 

Odovzdávam slovo ešte raz pani riaditeľke Lukáčovej. Nech sa páči. 

 

Barbora Lukáčová 
 

Memorandum bolo podpísané 1.10., hovorila som o ňom ako o východiskovom dokumente aj 

na spoločnej komisii. Ospravedlňujeme sa, že nebolo súčasťou materiálu, neviem prečo, 

príloh. Ale zároveň je citované vo všetkých tých častiach, ktoré sa týkajú partnerstva. Veď tí 

partneri preto sú rozdelení na partneri a na tretie strany. Memorandum nemusí ísť do 

zastupiteľstva a to je vôľa partnerov, ktorí si spísali svoje návrhy a svoju časť ako chcú 

spolupracovať. Memoránd máme x, naozaj x na tomto úrade a ja som vždy korektne 

povedala z čoho vychádza tento materiál, že naši partneri spolupracujú viac ako rok. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Ukončujem rozpravu k tomuto bodu programu. Odovzdávam slovo predsedovi 

návrhovej komisie. 

 

Marek Machata 
 

Ďakujem pekne. Keďže sme obdŕžali informáciu, že klub, respektíve pani poslankyňa zaslala 

doplňujúci návrh za celý klub budeme o ňom hlasovať ako o pozmeňujúcom návrhu. Zároveň 

som dostal informáciu od našich technikov, že už vám svieti pod bodom 3 v programe 

kolonka pozmeňovací návrh. Prosím obnovte si stránku s hlasovaním, aby to videli. Ja už to 

tu vidím. Takže je taká možnosť. Nechám teraz asi 10 sekúnd, aby ste si to obnovili, refreshli 



a potom prečítam pozmeňujúci návrh pani poslankyne Kiskovej za celý klub a budeme 

o ňom hlasovať. Ďakujem. 

 

Juraj Droba  
 

Takže pár sekúnd na refresh a následne budeme hlasovať o pozmeňujúcom návrhu. Pre 

Mariana Greksu, jedná sa o pozmeňovák k bodu číslo 3 materiálu na zastupiteľstvo. 

 

Marek Machata 
 

Ja by som ešte raz teda zopakoval, že po obnovení, respektívne refreshnutí programu 

zastupiteľstva by ste mali vidieť modrým pod bodom číslo 3 nápis pozmeňujúci návrh na 

ktoré bude potrebné kliknúť v prípade hlasovania. Ďakujem. Ak to máte, ak ste to našli, ja by 

som to prečítal. Takže bod A ostáva, v bode B žiadame predsedu BSK po a) aby súčasťou 

zámeru moderného socio - kultúrneho centra BSK v areáli Patrónky bol vytvorený 

adektvátnych podmienok pre zachovanie Odborného učilišťa, Dúbravská cesta 1 v tomto 

areáli s tým, že akákoľvek zmena priestorov učilišťa bude podmienená súhlasom vedenia  

učilišťa. Po b) o zapojenie Odborného učilišťa, Dúbravská cesta 1 medzi partnerov projektu. 

Po c) o zachovanie existujúceho trávnatého ihriska a podporu vodzádržnej schopnosti 

areálu. Po d) o odkrytie koryta Vydrice v maximálnej možnej dĺžke. Bod C ostáva. Bod D – 

žiadame riaditeľku Úradu BSK organizačne zabezpečiť poslanecký prieskum respektíve 

obhliadku areálu vrátane priestorov za ktoré, pardon, ktoré posledné 2 roky využila, 

respektíve využívalo Odborné učilište, Dúbravská cesta 1 ešte pred riešením zmluvných 

vzťahov v bode C. Pán župan, dajte prosím hlasovať o tomto pozmeňujúcom návrhu. 

Ďakujem. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem veľmi pekne za vyčerpávajúce vysvetlenie hlasovania. Takže prvé hlasovanie bude 

o pozmeňujúcom návrhu pani poslankyne Kiskovej a celého jej poslaneckého klubu. Nech sa 

páči, prosím hlasujte teraz. 

 

Hlasovanie č. 8 
 

Ďakujem. Konštatujem, že ZA hlasovalo 14 poslancov a poslankýň, PROTI bolo 

5 a ZDRŽALO SA 20. Podľa štatistiky tento pozmeňovací návrh neprešiel. A teraz si vás 

dovolím požiadať, aby ste hlasovali, respektíve odovzdám slovo návrhovej komisii, aby 

predniesla uznesenie. 

 

Marek Machata  
 

Ďakujem pekne. Keďže pozmeňujúci návrh nebol prijatý budeme hlasovať o bode číslo 3 tak, 

ako bol navrhnutý. Prosím vás o hlasovanie v bode číslo 3. Ďakujem pekne. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Nech sa páči, prosím hlasujte teraz. 

 

 



Hlasovanie č. 8 
 

Ukončujem hlasovanie. Konštatujem, že ZA hlasovalo 42 poslancov a poslankýň, PROTI 

nebol nik a ZRŽALI SA štyria. Ukončujem bod číslo 3, pokračujeme v bode číslo 4. 

 

Bod č. 4 
 

Návrh rozpočtu Bratislavského samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023. 

 

Vladimír Bajan 
 

Pán predseda môžem na chvíľu? Hlásim sa. 

 

Juraj Droba  
 

S faktickou poznámkou sa hlási pán poslanec Bajan podľa hlasu? 

 

Vladimír Bajan 
 

Áno. Pán predseda nechcel som vstupovať do toho hlasovania ale trošku ma pani Lukáčová 

vyrušila tým, že existuje viacero memoránd, kde stranou je BSK, takže ja by som poprosil, 

aby sme dostali všetky memorandá, kde jednou stranou je BSK. Lebo to som ešte nepočul, 

aby sme mali viac memoránd bez toho, aby zastupko vedelo. Všetko. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujeme. Berieme na vedomie. Myslím si, že podľa pravidiel rokovacieho poriadku a podľa 

rozdelenia kompetencie medzi zastupiteľstvom a úradom máme povinnosť zverejňovať 

a informovať iba medzinárodné memorandá, ale v rámci transparentnosti nemáme problém 

s tým, aby sme hovorili o všetkých, takže berieme na vedomie. Poprosím riaditeľku Lukáčovú 

aby si poznamenala a na najbližšom zastupiteľstve vás budeme informovať o všetkých 

memorandách a dohodách BSK vrátane tých medzinárodných, ktoré sme minimálne jedno 

v poslednej dobe uzavreli. Ďakujem veľmi pekne pán poslanec Bajan. Prechádzame na bod 

číslo 4 a to je rozpočet BSK na roky 2021-2023. Poprosím nášho kolegu Mareka Vlčeja, 

ktorý je majstrom rozpočtu, aby nám o ňom povedal pár slov. 

 

Marek Vlčej  
 

Ďakujem pekne pán predseda. Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. Ja by som si 

dovolil stručne zhrnúť základné údaje a základné čísla návrhu rozpočtu na roky 2021-2023.  

V roku 2021 budeme hospodáriť so sumou približne 225 miliónov eur. Táto suma na strane 

príjmov sa skladá z daňových a nedaňových príjmov vo výške 110 miliónov eur. Veľkou 

časťou sú transfery do školstva v predpokladanej hodnote 66 miliónov eur. Ďalšou položkou 

sú granty v rámci projektov financovaných z Európskej únie. Tam máme naplánovaných 

16 miliónov eur a potom poslednou položkou sú finančné operácie, ktoré sa skladajú 

z rezervného fondu z návratnej finančnej výpomoci a z úverov a táto suma je vo výške 

33 miliónov eur. Je to určené na financovanie investičných, alebo teda kapitálových 

výdavkov. V rámci bežného rozpočtu, bežných výdavkov sa budeme snažiť alebo je 

naplánovaný rozpočet tak, že pri každej jednej kompetencii, ktorú máme zachováme 



štandard z predchádzajúceho alebo spredkrízového obdobia. Máme aj také oblasti, kde 

výdavky výrazne navyšujeme. Ide predovšetkým o oblasť životného prostredia, kde by sa tie 

výdavky mali zdvojnásobiť oproti roku 2020. Takisto sa vracajú dotácie. Výzvy sú vlastne, to 

sú materiály, ktoré budú nasledovať po rozpočte. Všetko by sa malo spustiť v pondelok. 

Informácie budú na našej stránke. Takisto bude asi aj nejaká reklama na sociálnych sieťach. 

V rámci kapitálových výdavkov máme naplánovaný veľký a dosť ambiciózny investičný plán. 

V tomto materiály je rozdelený na 3 časti. Na časť majetok, cesty a projekty 

spolufinancované z eurofondov. Je to na konci materiálu v prílohe 1, 2, 3. Čo sa týka 

prerokovania rozpočtu na komisiách a na poslaneckých kluboch, pripomienky boli najmä 

k investičnému plánu a programu 6. Čo sa týka investičného plánu doplnili sme alebo upravili 

sme projekty, ktoré sa týkajú Gymnázia Hubeného, Malaciek. Doplnili sme detské ihrisko na 

Pankúchovej a takisto športový areál na Ostredkovej. V investičnom pláne máme aj je to 

úplne posledný riadok vytvorenú rezervu, čiže tým, že v investičnom pláne máme vyše 

100 položiek, tak tento plán sa počas roka mení, dopĺňa, upravuje, takže máme na to aj túto 

rezervu. Čo sa týka tých čísel, tak vždy ide o stav, kedy prichádza k úhrade. Čiže ak nejaký 

projekt má napísaný výdavok v roku 2022, neznamená to doslova, že to bude riešené v roku 

2022, ale vtedy plánujeme ten výdavok, čiže je možné, že projekt začne v roku 2021, ale 

finančné plnenie nastane až v roku 2022. Takáto otázka bola vlastne konkrétne pri 

Gymnáziu Hubeného, čiže momentálne predpokladáme, že by sa malo začať v druhej 

polovici roku 2021 ale teda finančné plnenie bude reálne až v roku 2022. Čo sa týka 

programu 6, tam bolo najviac pripomienok. Rozšírili sme v ňom opis plánovaných bežných 

výdavkov, pridali sme pohľad z pohľadu účtovníctva. Tu by som doplnil, že tých pripomienok 

k programu 6 bolo veľa a veľa z nich nesúvisí úplne s návrhom rozpočtu. Čiže do rozpočtu 

sme doplnili to, čo v rozpočte má byť. Máme tam čísla koľko chceme minúť v rámci tohto 

programu a opis činností, ktoré chceme urobiť. Tým, že táto téma mala najviac 

mimoriadnych zastupiteľstiev čo sme kedy mali, neustále sa o tom rokuje čiže tie ďalšie 

otázky budú zodpovedané na tom najbližšom mimoriadnom zastupiteľstve, takisto sa im 

môžeme venovať na Komisii dopravy alebo Finančnej komisii, ale čo sa týka návrhu 

rozpočtu, tak máme tam maximum možného. Máme tam suverénne najviac čo sme kedy 

mali v rámci tohto programu, čiže myslíme si, že je to zachytené transparentne a všetko 

ďalšie, nejaké technikálie budú predmetom ďalších komisií alebo ďalších materiálov. Ja by 

som to prirovnal keď zakladáme, alebo teda zriaďujeme nejakú školu, takisto to zriadenie 

školy má samostatný materiál, samostatnú diskusiu, ale aj teraz v rámci rozpočtu máme 

napríklad Spojenú školu Ostredkovú alebo Pankúchovu, čo sú nové organizácie, tak 

neriešime v rámci rozpočtu ich fungovanie ale iba finančné naplnenia a ich plán činnosti. 

Principiálne program 6 – Cesty je to isté. To by sme potom v rozpočte zahrnuli pomaly 

polovicu materiálov, ktoré máme kebyže pristupujeme k tomu tak, ako bol návrh v rámci 

programu 6. Ako som povedal rozpočet je živý materiál, počas roka ho sledujeme, 

podávame informácie o čerpaní kvartálne. Každý jeden kvartál máme tam položky 

vymenované čo sa všetko čerpalo, čo sa týka investícií, každý jeden výdavok investičného 

plánu je menovite spomenutý v týchto odpočtoch. Sme pripravení aj na prípadný zhoršený 

vývoj, máme dostatok finančných prostriedkov v rezervnom fonde, čiže myslíme si, že 

materiál verne zachytáva finančný plán a činnosť BSK na rok 2021. Takisto aj hlavný 

kontrolór má pripravené svoje stanovisko, ktoré vám prednesie a ja si vás dovoľujem 

poprosiť o podporu tohto materiálu. Ďakujem pekne. 

 

 

 



Juraj Droba  
 

Ďakujem veľmi pekne. Ďalším na rade je šéf Finančnej komisie István Pomichal, ale ešte 

pred ním dovoľte, aby som dal slovo pánovi hlavnému kontrolórovi Slezákovi, ktorý zo 

zákona sa musí vyjadriť k tomuto návrhu. Nech sa páči Milan. 

 

Milan Slezák 
 

Dobrý deň. Vážení páni poslanci, pane poslankyne, predložený návrh rozpočtu je v súlade 

s príslušnými ustanoveniami dotknutých všeobecne záväzných právnych predpisov a pri jeho 

zostavení boli dodržané metodické predpisy. Rozpočet je navrhovaný ako vyrovnaný. 

Schodok kapitálového rozpočtu je krytý v súlade so všeobecne záväznými právnymi 

predpismi. Tak ako je tam uvedené najrizikovejšou položkou ostávajú príjmy z výnosu dane 

z príjmov. Pri ich posudzovaní som vychádzal z prognóz výboru pre daňové prognózy, ktoré 

zverejňuje indikatívne odhady. V návrhu rozpočtu sú tieto príjmy rozpočtované pod úrovňou 

uvedených prognóz. Na záver teda odporúčam zastupiteľstvu schváliť predložený návrh 

rozpočtu.  

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem veľmi pekne. Odovzdávam slovo Istvánovi Pomichalovi. Nech sa páči pán 

poslanec. 

 

István Pomichal 
 

Vážené zastupiteľstvo, dovoľte mi aby som tlmočil stanovisko Finančnej komisie. Takže 

Finančná komisia prvýkrát zasadala online a napoly naživo, takže mali sme sťažené 

podmienky na prerokovanie tohto finančného návrhu, preto by som sa chcel aj v úvode 

poďakovať spracovateľom tohto materiálu, hlavne Marekovi Vlčejovi a všetkým, ktorí 

spracovali tento materiál a samozrejme, že v takých sťažených politických 

a epidemiologických podmienok sa určovali prognózy na budúci rok veľmi ťažko, preto aj 

predkladatelia, pani riaditeľka Mešťan a pán župan mali ťažkú úlohu a že na budúci rok ten 

rozpočet skutočne vychádza z toho, čo je možné urobiť a očakávame, že aké budú prístupy. 

Sme radi, že v konečnom dôsledku tie čísla, ktoré sme dali do rozpočtu na 95% kolaudujú aj 

s prijatým rozpočtom štátneho, Národnej rade, ktorá už bola ex post, keď sme my museli 

15 dní pred zverejňovať, aby sme dneska museli rozpočet schváliť. Ďakujem všetkým 

členom Finančnej komisie, že napriek tomu, že sme online rokovali, boli pripomienky, čo 

povedal aj pán Vlčej k programu číslo 6 a čerpanie týchto prostriedkov. Zhodli sme sa na 

tom, že tam sme vyčlenili finančné prostriedky a záležitosti na vývoj situácie ako budeme 

komunikácie udržiavať a vyčlenili sme na bežné výdavky 6 miliónov euro, na kapitálové 

7 a pól milióna, dokopy 13 a pól milióna euro. To sú zásadné čísla a o všetkých detailoch 

a čerpaní týchto prostriedkov budú už zodpovední tí a budú dávať odpočet ľudia, ktorí budú 

v predstavenstve, dozornej rade tých organoch plus úrad patričný. A ja si myslím, že tento 

rozpočet z hľadiska súčasnej situácie vyjadruje všetky podmienky, je vyrovnaný a Finančná 

komisia odporučí ju schváliť. Ďakujem. 

 

 

 



Juraj Droba  
 

Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte, aby som teraz otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. 

Prihlásených evidujem zatiaľ pani poslankyňu Ovečkovú, Pomichala, Buocika, Pekára, 

Hudákovú, Pilinského. Takže nech sa páči Lýdia, vaše slovo. 

 

Lýdia Ovečková 
 

Ďakujem veľmi pekne pán predseda. Vážení kolegovia, ja by som chcela veľmi pekne 

pochváliť prístup úradu a teda aj pána predsedu, že teda bola zapracovaná požiadavka, 

konkrétne teda moja na vybudovanie ihriska vonkajšieho na Spojenej škole Pankúchová. Už 

iba táto malinká drobná čerešnička naozaj chýbala k totálnej dokonalosti. Ešte raz sa chcem 

poďakovať naozaj všetkým. Sme nesmierne radi, že v Petržalke máme takú úžasnú, 

profesionálnu a jedinečnú školu ako je Spojená škola Pankúchová. Takže ďakujeme. A toto 

už naozaj bude iba tá pomyselná čerešnička na torte k dokonalosti a samozrejme aj teda 

ďalšie ako rekonštrukcia vnútorného vybavenia školy. Takže ďakujeme. 

 

Juraj Droba  
 

Pani poslankyňa konštatujem, že byť usmiata a pozitívna vám strašne svedčí. Ďalej 

odovzdávam slovo pánovi poslancovi Buocikovi. 

 

Ján Buocik 
 

Počujeme sa. Pán predseda 3 poznámky. Pani Ovečková sa stále smeje, ju to nejak zobralo. 

No šak krátke poznámky za Komisiu dopravy. Najskôr k bodu 6, ktorý sa týka komunikácií. 

Je tam stále 13 a pól milióna, je tam stále 13 a pól milióna, ktoré sme tu niekoľkokrát riešili, 

ktoré doteraz tie peniaze odchádzali do RCB-čky. Mne sa k tomu žiada povedať len jednu 

vec, že už sa nám naozaj podarilo, že či tú starú RCB-čku alebo tú novú RCB-čku máme 

plne pod svojou kontrolou. To znamená, že ja za Komisiu dopravy očakávam, že naozaj tie 

nejaké podozrenia, ktoré sme tu mali v minulosti proste už na to dnes neexistuje dôvod, 

máme to plne pod kontrolou, je to v našich rukách, tak myslím, že by nemalo dôjsť 

k problémom a malo by dôjsť ku skvalitneniu starostlivosti o komunikácie v Bratislavskom 

kraji. Ja o tom nepochybujem. Čo sa týka tej oblasti Doprava, tam sa mi žiada povedať jednu 

vec, že tam je nárast do 5% k autobusovej doprave na 21,5 milióna. Pravda je tá, že to 

neznamená, že by sa nejako zvyšovali náklady zo strany Slovak Linesu, ale znamená to 

úhradu tých výpadkov na tržbách, pretože síce nejaká štátna schéma existuje pre župu, ale 

ona je veľmi nedostatočná a ešte sa mi žiada povedať jedna vec, že tam očakávame, že 

budeme mať výsledky výberového konania na nasledujúcich 10 rokov nového dopravcu 

10+5 a ja ak by som bol trošku optimista tak poviem, že môžu tie čísla dopadnúť pre župu aj 

dobre. To znamená, že pri trochu dobrom vývoji môžeme na tom, na tejto časti rozpočtu 

môžeme dokonca ušetriť. A posledná vec, ktorú chcem povedať, napriek tomu, že som ju 

v tej zverejnenej časti rozpočtu nenašiel mám potvrdené aj od pani riaditeľky Mešťan, aj od 

pána Vlčeja, že predsa len sa podarilo nájsť 200 000 eur na rekonštrukciu športového areálu 

Spojenej školy na Ostredkovej. Veľmi sa tomu teším, pretože tam sa o tomto rozprávame 

tiež dlhodobo. Bol som aj v tej starej rade školy, aj som bol teraz navrhnutý do novej rady 

školy, tejto spojenej školy. Je skvelé, že priamo v urbanizovanom prostredí Ostredkov 

vznikne ďalší ovál, tartanový. Poďme ho rýchlo urobiť. Včera bolo neskoro. Ďakujem pekne. 



Juraj Droba  
 

Ďakujem veľmi pekne. Nechám reagovať pani riaditeľku úradu Mešťan a zároveň sa potom 

spýtam pána poslanca Vlačikyho, že či chce reagovať na Janka Buocika alebo na 

poslankyňu Ovečkovú.  

 

Patrícia Mešťan 
 

Budem reagovať vám k vašej poznámke pán poslanec Buocik. Je to tam zaradené tak, ako 

sme spolu hovorili, tých 200 000 je na školu Ostredkovú na exteriér alokovaných a už pán 

riaditeľ Líška, pán riaditeľ investičného a verejného obstarávania, tí ktorí neviete bol 

k pätnástemu vymenený za pána Mužíka, už aj hovoril s pani riaditeľkou a idú sa spolu 

stretnúť a dohodnúť tú variantu, aby sme sa vmestili do tých 200 000. Čiže vec berte za 

vybavenú.  

 
Juraj Droba  
 

Ďakujem. Pán poslanec Vlačiky reakcia na pani Ovečkovú alebo na pána Buocika?  

 

Martin Vlačiky 
 

Ja mám iba jednu veľmi krátku technickú poznámku, lebo som nemal už možnosť 

zareagovať k tomu predchádzajúcemu bodu. Že teda keď sa hlasovalo o tom pozmeňujúcom 

návrhu, tak tam bolo prehádzané to poradie. Začalo to ZDRŽAL SA, zatiaľ čo všetkých iných 

bodoch máme vždy ako prvú možnosť ZA, takže na tom poprosím nech sa dáva pozor, aby 

to niekto by to mohol pochopiť ako navádzanie ako hlasovať. Takže nech to je všetko 

jednotne a pri všetkých bodoch tieto možnosti. Ďakujem. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Technici mi hlásia, že to hneď teraz opravia. Ďalším prihláseným do rozpravy je 

pán poslanec Pekár. Nech sa páči Dušan. 

 

Dušan Pekár 
 

Ďakujem veľmi pekne za slovo pán župan. Počujete ma? Áno? 

 

Mária Hudáková 
 

Áno počujeme. 

 

Dušan Pekár 
 

Super. Ja tiež ešte k tomu predchádzajúcemu hlasovaniu. Volal som aj informatikom, 

pretože mne sa tam vôbec nezjavila lišta, nemohol som hlasovať o pozmeňujúcom návrhu 

a potom druhé hlasovanie som mal PROTI a na konci hlasovania pán župan prezentoval, že 

PROTI nebol nikto. Takže na takéto hlasovania si asi treba dávať pozor. A myslím si, že aj 

30 sekúnd na refresh je krátky čas pre niekoho a mne sa to refreshlo, hovorím ja som to 

skúšal viackrát a potom som aj telefonicky volal, takže nepokladám za správne takéto 



rokovania aj keď teda je výnimočná situácia a preto musíme asi takto rokovať. Ale vrátim sa 

teraz k rozpočtu. Ja mám len jednu pripomienku, číselnú pripomienku. Neviem či ste si všimli 

v programe 12 – Zdravotníctvo ideme vo výdavkoch o 57% menej oproti roku 2020. 

V predchádzajúcom bode tiež zaznelo slovo transparentnosť, že keď si budeme želať aby 

sme dostávali informácie o memorandách, tak ich budeme dostávať. Ja si myslím, že by sme 

sa mali k tomu ako aj poslanci vyjadriť, tak ako sme sa nevyjadrili a mňa dosť prekvapilo, 

nemilo prekvapila správa z médií, že župa prestáva financovať prvú pohotovosť v nemocnici 

v Malackách. Tí ktorí ste poslancami už z predchádzajúceho volebného obdobia viete, že 

práve na financovanie nemocnice v Malackách vznikla komisia a neschválili sme to len tak 

lusknutím prsta, ale niekoľko mesiacov sa komisia venovala opodstatnenosti výške dotácie 

pre malackú nemocnicu, aby urgentný príjem tam mohol fungovať. Ja som si spätne potom 

pozrel vyjadrenie župy, že nebude financovať urgentný príjem a bude sa venovať radšej 

doprave pacientov do Bratislavy. Neviem či je to správne riešenie a vyrušuje ma ešte jedna 

vec, že o rozhodnutí nefinancovať nemocnicu Malacky sme sa dozvedeli z médií a tiež pri 

príprave rozpočtu, respektíve pri tomto rozhodnutí o nefinancovaní poslanecký zbor nebol do 

tejto diskusie, do tohto rozhodnutia vtiahnutý. Jedna vec je povinnosti zo zákona štatutára 

župy a druhá vec je zase transparentnosť. Ak chceme byť informovaní a teda rozhodovať, 

tak by sme mali vedieť aj o tých zamýšľaných krokoch župy, či už sa to týka tejto nemocnice 

Malacky, alebo v predchádzajúcom bode podpisovaní memoránd spolupráci s rôznymi 

inštitúciami alebo subjektmi, ktoré sú potom vtiahnuté do kooperácie so župu. A ešte raz 

vadí mi veľký pokles financovania zdravotníctva oproti prechádzajúcemu roku no a myslím 

si, že ak toto má byť šetrením župy, tak šetríme na nesprávnom mieste a šetríme na zdraví 

časti obyvateľov regiónu Malacky. Ďakujem.  

 

Juraj Droba  
 

Pán poslanec zareagujem priamo ja. Verte tomu, že posledných 12 mesiacov sa veľká časť 

tohto úradu tomuto problému venuje. Venoval sa tomu samozrejme riaditeľ Odboru 

zdravotníctva, pán Szalay, pani riaditeľka úradu, takisto nový vicežupan pre zdravotníctvo 

Juraj Štekláč a dlhodobo komunikujeme s poslancami za mesto Malacky a takisto 

s poslancami za región Záhorie. Môžem vás dnes informovať o tom, že aj vďaka našej 

bývalej riaditeľke Odboru zdravotníctva pani Ježíkovej, ktorá za tento projekt dlhodobo 

kopala sa nám podarilo, nechcem to zakríknuť ale vyzerá to tak, že sa nám podarilo zaradiť 

malacký urgent do siete a malo by to začať platiť od 1.2. Takže ak sa to potvrdí, tak ak nám 

to právny rámec dovolí, tak v plnom rozsahu budeme dofinancovávať ten urgent tak, aby 

fungoval naďalej. Môj veľký otáznik dnes je, že či bude vôľa a ochota od poskytovateľa 

pokračovať v týchto službách, ale vyzerá to tak, že zákon im neumožní mať na výber a budú 

musieť. Priznám sa, že zakapalo to hlavne na tom, že poskytovateľ už nemal vôľu naďalej 

poskytovať tieto služby hlavne z toho dôvodu, že nebol schopný kalkulovať dlhodobo 

dopredu mzdové náklady, ktoré sa očividne z roka na rok zvyšovali, takže bolo veľmi ťažké 

ich dotlačiť vôbec do toho, aby sa zaviazali k nejakému konkrétnemu číslu. Takže naša 

odpoveď je, že my urobíme všetko pre to, aby urgent v Malackách ostal a sme pripravení ho 

dofinancovávať a momentálne to vyzerá tak, že štát prevezme konečne, konštatujem ešte 

raz, že konečne na seba túto povinnosť. Takže toľko asi za mňa. Neviem či chce ešte pani 

riaditeľka úradu k tomu pár slov povedať. 

 

 

 



Patrícia Meštan  
 

Ešte na doplnenie, lebo ak tí čo ste v téme aj pán poslanec Pekár ak ste si všimli je tam gap 

rozdiel nejakého mesiaca lebo dohoda o ukončení, ktorá je aj oficiálne zverejnená je 

k 31.12.2020. To boli rokovania, ktoré prebiehali v 2020 a žiaľ dopracovali sme sa k tomuto 

záveru z ktorého teda ani my sme neboli úplne nadšení, ale situácia sa vyvinula ako sa 

vyvinula s tým, že nové skutočnosti nasvedčujú tomu, pán primátor Malaciek myslím, že už 

obdŕžal list z Ministerstva zdravotníctva, my čakáme dnes adresovaný na pána župana, kde 

nám potvrdili teda ako hovoril pán župan, že bude v sieti urgentov, to znamená, že bude 

financovaný zo štátu v tej štátnej dotácií, ktorá je fixná. Je to samozrejme potom ešte na 

rokovaní s poisťovňami pre prevádzkovateľa a tam je gap január 2021, kde my sme a teda 

zaväzujeme sa  ten január aby nebol prestávkou v tomto urgente, pretože ako sami viete, to 

kolo za niečo skončiť a potom o mesiac začať je úplný nezmysel, čiže župa je pripravená 

financovať január v plnom rozsahu ako to bolo minulý rok a od 1. februára ak nám to 

Ministerstvo zdravotníctva potvrdí tak to bude cez siete urgentov, teda cez štátne financie. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem veľmi pekne. Ďalšou prihlásenou do rozpravy je pani poslankyňa Mária Hudáková, 

nech sa páči. 

 

Mária Hudáková 
 

Dobrý deň. Rozoberali sme na Finančnej komisii rozpočet a zastavili sme  sa hlavne na bode 

6 – Komunikácie, kde som upozornila na niektoré teda z môjho pohľadu aj také defekty 

prístupové ako je vydokladovaný tento rozpočet komunikácií a poviem za mňa, ďalej 

pokračuje v podstate firma RCB, alebo nová firma RCB v tom, že nám bude a fakturuje nám 

svoje výkony. Preto, neviem možnože iba pre názornosť to dali, nemali by nás informovať 

koľko je réžia a mzdové náklady. Ale dobre, dali tu nejaké čísla, sú trošku aj rozdielne teraz 

v rozpočte oproti tomu, čo sme dostali ako návrh, ale poviem rovno, že zo sumy 2 milióny, 

ktorá je tu naplánovaná na réžiu a mzdové náklady my ako BSK zaplatíme DPH-čku. Táto 

DPH-čka by tam nemusela byť, keby tá organizácia týchto našich firiem bola taká, akú som 

nejakým spôsobom  navrhovala. DPH-čka je vo výške pomaly 400 000 eur už len na týchto 

sumách. Všetci tu ďakujú za malé sumy, ktoré boli dané školám, postavilo sa ihrisko, niečo 

sa zrekonštruovalo a podobne a neviem prečo z akých dôvodov 400 000 na ušetrenej  DPH 

nikomu nechýba. Za mňa je toto naozaj nastavené neefektívne a nehospodárne. Ďalej máme 

tam vodičov, ktorí sú teraz zamestnancami BSK. Sú to vodiči, ktorých sme prevzali od firmy 

IPR. Poviem rovno je jedna z tých s ktorými sa budeme pravdepodobne súdiť, alebo dali sme 

trestné oznámenie a ja by som bola za, aby aj naši vodiči, ktorí sú v RCB fungovali takýmto 

spôsobom. Tých 200 000 je tam ako som sa dodatočne dozvedela iba dokonca marca, kedy 

by títo zamestnanci mali prejsť znovu do firmy RCB. Opäť na ich prácu sa bude nabaľovať 

zbytočne DPH. Takže toto je taká prvá zásadná vec, že všetko máme nastavené tak, že 

platíme zbytočne DPH. Viem, že pán Halabica to odôvodňoval, že to urobíme nejakou 

dotáciou alebo budeme to robiť ako Slovenská správa ciest, ale podotýkam Slovenská 

správa ciest je rozpočtovou organizáciou štátu a môže to takto robiť. Ďalej keď si pozrieme 

priebežné výsledky hospodárenia k 30.9., tak na bežné výdavky sme minuli 2,9 milióna a na 

kapitálové výdavky sme minuli necelý milión. V tomto rozpočte máme na bežné výdavky 

naplánovaných 6 miliónov a dokonca na kapitálové výdavky 7,5 milióna. Opäť, máme len 



500 kilometrov ciest a absolútne mi tu chýba nejaká analýza, či tá bežná údržba, ktorú máme 

naplánovanú je vlastne adekvátna tomu počtu kilometrov ciest, pretože minulý rok sme ju 

dokázali urobiť za teda nejakých 3 milióny eur a to sme ešte myslím, že mali v januári akú 

takú zimu. Ďalej v kapitálových výdavkoch ako som aj podotkla je pre mňa jedna opäť 

premrštená suma a je to na revitalizáciu cestného telesa Šenkvice, tú cestu poznám, 

vychádza opäť na kilometer tejto cesty 750 000 eur, čo si myslím, že dávať opäť toto do 

rozpočtu v takto nezmenenej forme nie je naozaj správne. Ďalej boli sme informovaní, že 

BSK plánuje... 

 

Juraj Droba  
 

Pani poslankyňa čas poprosím. Sledujte si čas. 

 

Mária Hudáková 
 

...ponúknuť 1,5 milióna eur ešte neviem akým spôsobom do nových Regionálnych ciest 

Bratislava buď ako kapitálovú dotáciu alebo ako navýšenie základného imania.  Poviem 

rovno, ak budeme nejaké peniaze do novej spoločnosti dávať, účelné je to urobiť ako 

navýšenie základného imania, pretože si zvyšujeme svoj finančný majetok a nie ako 

kapitálovú dotáciu a nie je pravdou, čo napríklad pán Pavlík hovoril, že tá spoločnosť nebude 

mať majetok. Ako náhle jej takto poskytneme peniaze, tak ona si kúpi nejaký majetok a bude 

ho mať a bude majetná, ale aby sme aj my ako BSK ostali majetní musí to byť navýšením 

základného imania, nie len kapitálovou dotáciou a navýšenie základného imania nie je 

kapitálový výdavok. Takže nemôžeme toto číslo si dať do kapitálových výdavkov. Takže 

upozorňujem na tieto defekty, ktoré som spomínala aj minule. Viackrát ste spomínali, že áno, 

že nás prizvete k nejakým rokovaniam ohľadom nastavenia RCB. Ja som mala už poznámky 

pri spoločnosti Grant Thornton, kde som žiadala ďalšie verzie aby dali ale poukazovala som 

na to, keď sme otvárali akciovú spoločnosť, že nie je potrebné na takejto úrovni otvárať 

spoločnosť. Je to administratívne a finančne náročné. Vidíte to aj na tom zložení. Máme 

kopec ľudí v predstavenstve, máme kopec ľudí v dozorných radách. Poviem otvorene z tých 

skúseností, ktoré máme z RCB títo ľudia svoju prácu za tú plácu, ktorú dostávajú naozaj 

nevykonávali tak ako mali, pretože by sa nestalo to, čo sa stalo. A sú to naozaj z môjho 

pohľadu veľmi zbytočné výdavky, keďže spravujeme len 500 kilometrov ciest a bola by som 

rada, keby ste naozaj z finančného hľadiska reálne zhodnotili čo naozaj potrebujeme 

a nerobili nejaké finančné kroky, ktoré nás naozaj stoja veľa peňazí, ktoré som tu len na tejto 

DPH poukazovala. Nehovorím o tých výdavkoch na všetky tie vedúce štruktúry, ktoré sú 

v týchto spoločnostiach. Ešte keď som pri tomto bode, mala som investičnú a majetkovú 

komisiu napriek tomu, že v týchto spoločnostiach máme kopec ľudí nikto z nich naň neprišiel. 

Takže pre budúcnosť ak budeme rokovať o majetku, o kapitále a podobne, bola by som 

rada, aby títo ľudia sa ukazovali aj na tejto komisii a vedeli odpovedať. Myslím, že je ich tam 

dosť a dúfam, že vedia čo sa deje vo firme.  

 

Juraj Droba  
 

Pani poslankyňa ďakujem. Skúste sa potom prihlásiť znova s príspevkom do ďalšieho bodu 

asi, lebo naozaj už strašne dlho rozprávate.  

 

 



Mária Hudáková 
 

Ďakujem. 

 

Juraj Droba  
 

Dobre. Zareagujem veľmi stručne a potom odovzdám slovo pánovi poslancovi Pavlíkovi. 

Zatiaľ nie poslancovi, ale pracujeme na jeho politickej kariére. Po desiatich rokoch sme sa 

odvážili na veľmi radikálne, rezolútne riešenia RCB-čky a stojím si za tým, že to ideme robiť 

čisto, transparentne a čo najúspornejšie. Taký je zámer a vôľa nás všetkých ako tu sedíme 

pri tomto stole a verím, že aj vás poslancov. Čo sa týka DPH, tak riešenie hľadáme. Ja som 

bývalý podnikateľ a teda nepoviem nič ako to, že kde sa dala ušetriť DPH-čka, tak tam sa 

šetrila. Čo sa týka nového vedenia firmy, tak generálny riaditeľ vám bude pravidelne 

k dispozícií. Firma bude mať vlastné komunikačné oddelenie o jednom človeku, veľmi 

úsporne, ale bude komunikovať so starostami a bude komunikovať aj na sociálnych sieťach 

ohľadom akútnych problémov z hľadiska údržby a podobne. Zároveň bude zbierať podnety, 

ale generálny riaditeľ bude súčasťou našich zastupiteľstiev a bude súčasťou každej 

dopravnej komisie. Dobre? Toto vám sľubujem. Čo sa týka predstavenstva, tak ideme šetriť 

aj na mzdových nákladoch a všetci členovia predstavenstva budú zároveň v pracovnom 

výkone spoločnosti RSC, to je Regionálna správa ciest BSK, dobre? Čiže názov novej firmy 

je RSC BSK, a. s. Teraz dovoľte, aby som odovzdal slovo pánovi Pavlíkovi. 

 

Emil Pavlík 
 

Ďakujem pekne pán predseda. Ja som si poznačil pár takých faktov, ktoré zazneli 

v príspevku pani Hudákovej. Chcel by som to iba uviesť na pravú mieru. Žiadnych vodičov 

sme od IPR neprevzali. My s touto firmou absolútne nespolupracujeme, naopak riešime skôr 

právne kroky voči nej, ale v negatívnom slova zmysle. Títo vodiči, ktorých sme zamestnali 

bolo bývalí vodiči spoločnosti IPR, ktorí boli prepustení zo spoločnosti IPR, alebo teda ich 

pracovný pomer tam skončil. My sme v rámci prípravy zimnej údržby ako som vám spomínal 

ten problém s okresom Pezinok potrebovali vykryť toto územie, prijímali sme vodičov do 

pracovného pomeru k nám. Tieto osoby sa k nám prihlásili. Žiadnym spôsobom neboli 

prevzaté od IPR-ky, neboli žiadne dohody, ani nič podobné. Zároveň títo vodiči neprejdú do 

RCB ale do RSC, ktorá, áno, pani riaditeľka teraz pripomína, áno bol inzerát, boli opakované  

výzvy zverejňované na internetových stránkach, ozývali sme sa aj starostom obcí a tak ďalej, 

aby získali týchto vodičov do pracovného pomeru, pretože sme ich potrebovali značné 

množstvo a sme veľmi radi, že sa prihlásili títo vodiči do tohto pomeru, pretože potrebujeme 

ich stále, stále celú zimu, prípadne ak niekoho ešte poznáte kľudne nech sa prihlási, ešte 

máme nejaké voľné miesta, pretože potrebujeme dopĺňať ten stav. Máme aj covid 

a podobne, čiže tie osoby možno budú vypadávať. Cieľom je zabezpečiť zimnú údržbu tak, 

aby bola v 100%-nom stave. Informáciu doplňujúcu len ešte rýchlo poviem. Dnes bola RSC 

BSK zaregistrovaná, čiže už je aj v Obchodnom registri, tým pádom budeme môcť riešiť 

ďalšie právne úkony sme rujúce k prevzatiu služieb, úpravy, opravy, rekonštrukcie našich 

ciest už priamo na RSC. Pani Hudáková vy ste uviedli jednu poznámku k rozpočtu ohľadom 

miezd, že tam sa bude nabaľovať DPH-čka. V tejto chvíli ešte keď fungujeme so starou RCB 

máme tam starú zmluvu, tam ani mzdy vôbec riešené nie sú, ale v novej RSC BSK ako sme 

to spomínali viackrát sa snažíme a bude návrh toho riešenia zmluvného vzťahu taký, aby 

sme na veciach, kde budú výkony poskytované pre BSK zo strany RSC priamo boli kryté 



dotáciou, čiže aby sme sa tam práve týmto spôsobom mohli nie vyhnúť, ale zákonným 

spôsobom poukazovať peniaze RSC bez toho, aby sa z toho nejaké financie museli 

zdaňovať. Čo sa týka vášho tvrdenia, alebo citácie, parafrázovania mňa, že som povedal, že 

v RSC BSK nebol žiaden majetok, pani Hudáková ja sa vždy s vami snažím baviť vo faktoch. 

Ja som v živote nič takéto nepovedal, ale je to vytrhnuté z kontextu. Ja som povedal, že RSC 

BSK od nás nebude mať nehnuteľný majetok. To sme sa všetci dohodli, bola to všeobecná 

zhoda, že tento majetok bude opätovne prenajímaný. Určite som netvrdil, že RSC BSK 

nebude mať žiaden majetok. To nie je ani zákonne možné. Už teraz majetok má. Je tam 

základné imanie v nejakej sume, je tam rezervný fond a postupne tam budú pribúdať iné 

zložky majetku, ktoré sú nevyhnutné na ich fungovanie. Takže určite by som nikdy netvrdil 

ako právnik, že RSC BSK nebude mať žiadny majetok. Čiže prosím vás, ak ma budete 

nabudúce parafrázovať alebo citovať, tak troška detailnejšie, alebo teda pravdivejšie lebo 

fakt nerád som ak mi vkladáte do úst také slová, ktoré som nepovedal. A čo sa týka 

rozpočtových otázok ďalších, celé aj vášho teda návrhu, že RSC malo mať inú právnu formu, 

o tom sme sa bavili znova viackrát. Tá debata prebehla aj v čase keď tu ešte boli 

zástupcovia spoločnosti Grant Thornton. Tá debata prebehla na viacerých spoločných 

komisiách. Dôvody prečo sme zvolili obchodnú spoločnosť a nie rozpočtovku alebo 

príspevkovku sme si povedali. Ja myslím, že tá vec je vydiskutovaná a ak nie, tak sa veľmi 

rád s vami potom porozprávam osobne, len nerád by som asi znova opätovne začínal 

diskusiu o tomto, keďže sme si to viackrát už prebrali so všetkými poslancami, čiže v prípade 

záujmu vás vyzývam stretnime sa k tomu osobne, povieme si ešte raz, zopakujeme si teda 

tie argumenty prečo obchodná spoločnosť a nie iná právna forma. Tie výhody, nevýhody 

všetci sme si jasne pomenovali a jasne sme sa zhodli, že tá obchodná spoločnosť je pre nás 

v tomto prípade najvýhodnejšou právnou formou na ďalšie fungovanie vzťahu medzi BSK 

a teda nejakým našim správcom. Ďakujem pekne. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Peter Pilinský, ale ešte predtým 

dáme priestor pani poslankyni Hudákovej, aby reagovala na faktické pripomienky.  

 

Mária Hudáková 
 

Chcem reagovať na teda pripomienku alebo teda odpoveď pána Pavlíka. Nehovorila som 

o tom, že sme prevzali nejakým spôsobom z IPR tých zamestnancov, ale o tom, že som 

poukázala, že je to správne, že sú zamestnancami BSK a na ich prácu sa nenabaľuje DPH, 

pretože teraz na prácu, ktorá je vykonávaná v RCB, či sú to naše autá, ktoré sú v majetku 

BSK a sú tam prenajaté a či sú to ľudia, ktorí tam sú, všade sa nám nabaľuje na tieto sumy 

DPH-čka. Dobre, bude fajn ak v novej RSC BSK sa toto bude dať urobiť, ale opäť nebude to 

možné do takej miery, ako keď by sme mali normálne rozpočtovú organizáciu. Dobre? Aby 

toto bolo jasné. A čo sa týka toho majetku, myslím si, že ste to spomínali v súvislosti s tým, 

že nová akciová spoločnosť ak by sa napríklad stalo v nej to, čo sa stalo v starej RCB-čke, 

tak opäť že nebude tam problém s nejakým majetkom alebo, že by ten majetok potom sa stal 

predmetom nejakého konkurzu. V tejto súvislosti ste to spomínali. takže a ja som vám aj na 

to povedala, že nedá sa stavať na nedôvere. Ja nemám nič proti tomu, aby bol majetok v tej 

novej spoločnosti, len som vám chcela poukázať na tom, že ak budeme z BSK nalievať 

peniaze do tejto novej spoločnosti, čo je v rozpočte, že tam budeme dávať 1,5 milióna eur, 

za ktoré si oni nakúpia autá, techniku, čo je teda majetok, tak majetok tam bude. Dobre? 



A teda asi dosť veľký. A ten majetok bude z peňazí BSK. Nebude z nejakých iných peňazí. 

Bude z peňazí BSK. Dobre? Ďakujem. 

 

Juraj Droba  
 

Ďakujem. Chcem upozorniť, že diskusia je na tému rozpočtu BSK, nie na tému RCB. Na 

tému RCB a RSC bude zastupiteľstvo 15.1. Ďalej odovzdávam slovo pánovi poslancovi 

Pilinskému. Nech sa páči. 

 

Peter Pilinský 
 
Ďakujem. Pán župan, budem sa snažiť usmievať, tak som zvedavý, či to oceníte aj pri 
mužskom zastúpení zastupiteľstva. Ďalšia vec je, ja sa nehanbím a ja poďakujem aj za 
takzvané malé peniaze. Omlúvam sa, keď sa hovorilo o gymnáziu Hubeného, teda ako bolo 
doplnený, mi vypadol signál, takže možno to tam odznelo, ale bohužiaľ, kým som sa znovu 
prihlásil, ste boli niekde inde. Ja ďakujem za to, že teda jedna z tých priorít, ktorá je moja, 
verím, že aj županova ako bývalých absolventov tejto strednej školy, sa tam dostala. Aj po 
minulom roku, kedy ten prísľub padol, ja ďakujem veľmi pekne pani vicežupanke Ožvaldovej, 
ktorá na tom spolu teda s vedením pracovala, ale chcem sa spýtať, v tej tabuľke je to 
uvedené až na rok 2022. Pochopil som to tak, že tam je ešte nejaký program, tam je ešte 
nejaká investícia o vybudovaní ihriska a bežeckej dráhy, ten je už v tabuľke na rok 2021. 
Predpokladám, že by to mohlo byť tak, že ak teda bude stavebne všetko a projekčne všetko 
pripravené, tak by to mohlo začať už v budúcom roku, ale to finančné plnenie by prešlo do 
ďalšieho rozpočtového roku, takže len to by som si chcel uistiť, či je to tak. Druhá vec je, 
keďže do tohto roku je naplánovaná investícia do nejakého zveľadenia toho vonkajšieho 
areálu, úroveň tam toho ihriska a bežeckej dráhy, ja verím, že sa teda na to myslí, ale, aby 
sa teda nestalo to, že tam budeme mať zrekonštruované vonkajšie ihrisko a nejakú bežeckú 
dráhu, a potom sa tam z toho znovu stane stavenisko, aby tam nedošlo k nejakým kolíziám, 
nebodaj, k nejakému poškodeniu už tej vybudovanej investície, toho športoviska 
exteriérového. Ďakujem, to je všetko. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Pomichal. István Pomichal sa 
vzdáva nároku na príhovor a ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Bajan, nech 
sa páči. 
 
Vladímír Bajan 
 
Ďakujem pekne. Ja chcem len v úvode povedať, že podporím tento rozpočet, len nedá mi 
dve, tri poznámky. Nechce sa mi venovať jednotlivým detailom, pretože podľa mňa nemá to 
až taký význam, pretože aj tá predikcia rozpočtu 2022 – 2023 je absolútne vo vzduchu, 
pretože nevieme, je tam strašne veľa premenných, tým skôr, že sa tu objavujú nové 
legislatívne prvky ako daňové zmeny, daňové bonusy, odpočítateľné položky pri dôchodkoch 
a podobne, čo má absolútny dopad na naše príjmy. Začala sa diskusia teraz veľmi 
všeobecne, začala sa diskusia o zmene financovania samosprávach a aj vo vyšších 
územných celkov, preto ťa pán predseda prosím, aby sme sa tomu aj na úrovni finančne 
komisie, alebo možno nejakej skupiny, ktorá má o to záujem, raz za čas stretli , povedali si, 
čo je nové, pretože to nemôže zostať len na úrovni, že čítame zvonku čo sa nás bude 
dotýkať, čiže ak by sa niekedy vo februári, alebo potom v apríli niekedy po dvoch mesiacoch 
stretli a povedali si, čo je na nové, veľmi by som to privítal, pretože je viacero ľudí, ktorí by do 
toho mohli nejak výdatnejšie prehovoriť a myslím si, že pomôcť aj tej diskusii, pretože 
prípadná zásadná zmena rozpočtovania VÚCiek nám nabúra rozpočet, preto tento rozpočet 



na rok 2021 beriem ako otvorený dokument, ku ktoremu sa budem viackrát vracať, ale 
systémovo by som rád diskutoval o tom, čo nás bude čakať v budúcnosti. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Nemôžem nesúhlasiť, ale tak ako si Vlado povedal, netušíme čo bude, čiže 
riešime veci tak, ako prichádzajú a snažíme sa. Poprosím, ďalší prihlásený do rozpravy je 
pani poslankyňa Lucia Vidanová. Lucia, nech sa páči. Ešte sme nereagovali na Petra 
Pilinského, bude reagovať pani riaditeľka úradu. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Pán poslanec Pilinský, ešte aby sme zodpovedali na vašu otázku, keď vám vypadlo to 
zariadenie na ten moment k časti  rozpočtu. Škola Hubeného je zaradená ako ste vyčítali, 
presne ako ste hovorili, potvrdím 21 predpríprava, projektová dokumentácia, časť realizácia 
a fakturácia je 2022. Tak to vychádza, lebo však zálohové platby my nerobíme, čiže je to 
naplánované, bude to realizované už 21. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ďalšou do rozpravy je pani poslankyňa Vidanová, nech sa páči. 
 
Lucia Vidanová 
 
Ďakujem veľmi pekne za slovo, pozdravujem všetkých. Som mimoriadne pozitívne naladená, 
keďže včera som videla list, ktorý bol doručený mestu Malacky a v ňom oznamuje, že od 
1. 2. 2021 bude urgent v Malackách zaradený do siete, je to historický okamih, za 16 rokov 
sa to nepodarilo. Ja chcem teda už pán Pekár, pán poslanec Pekár ma predbehol a načal 
túto tému. Ja chcem veľmi pekne poďakovať všetkým zo župy, pánovi županovi, 
vicežupanovi, ale aj pánovi riaditeľovi odboru Szalayovi, že svojim dielkom prispeli k tomu, 
aby ministerstvo takýmto spôsobom rozhodlo, a verím, že sa to teda potvrdí, rovnako možno 
aj pani Ježíkovej, bývalej riaditeľke odboru, ktorá tu situáciu dobre poznala a poznali ju aj 
starší kolegovia poslanci, vtedy keď odborné kolégium rozhodovalo o tom, že či bude ÚPS, 
teda akým spôsobom bude financovaná a ďakujem župe, aj predchádzajúcemu vedeniu, že 
sme ten urgent v Malackách podržali, a že sme dlhé roky naozaj z rozpočtu župy na urgent 
posielali a vyjadrujem teda nádej, že sa to pekne nastaví a rovnako aj nádej, že budú 
potvrdené slová pána župana, ktoré odzneli na mimoriadnom rokovaní mestského 
zastupiteľstva v Malackách 27. novembra, že ak bude treba, tak župa priloží ten svoj dielik 
k tomu dofinancovaniu služby, lebo aj v tomto čase náročnom covidovom, myslím si, že by to 
bol veľmi zlý krok, signál a aj zlý krok pre obyvateľov 80 tisícovej spádovej oblasti. Takže 
ešte raz veľmi pekne ďakujem, ďakujem ale aj všetkým, ktorí sa podieľali na zostavení 
tohtoročného rozpočtu vo veľmi náročných podmienkach, toho čo bude, vôbec podmienok, 
ktoré sa menia zo dňa na deň to určite nebolo jednoduché a ja za seba hovorím, že tento 
rozpočet v plnej miere podporím. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujeme. Všetci to máte ťažké, dobre padnú slová vďaky a pochvaly. Čo sa týka 
malackého urgentu, tak chcem ešte raz poďakovať všetkým kolegom, ktorí sa o to pričinili. 
Nebolo to málo, naozaj sme boli veľmi agresívni aj voči ministerstvu, tlačili sme na pílu. 
Chcem vyzdvihnúť špeciálne prácu Tomáša Szalaya, Juraja Štekláča a zástupcu riaditeľky 
úradu. Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pani poslankyňa Hudáková. Poprosím, 
naozaj, aby ste si strážili 3 minúty času.  
 
 



Mária Hudáková 
 
Ja len teda dokončím k tomu bodu 6. Myslím, že sme všetci očakávali, že budeme robiť 
kvalitnú údržbu za menej peňazí, v podstate máme aj presne aj v tom istom členení tie isté 
sumy, v celkovej sume 13,5 milióna tak, ako bolo za starých čias. Rada by som videla, že 
v kapitálových výdavkoch je toho viacej a v bežnej údržbe menej, pretože aj výsledky 
priebežné minulého roku potvrdzujú, že tá bežná údržba na tých 500 kilometrov ciest sa dá 
urobiť za podstatne menej peňazí ako máme urobené. Ja budem veľmi rada, keď sa v novej 
spoločnosti podarí šetriť tá DPH, pretože všetci, aby vedeli je to minimálne 400 – 500 tisíc 
eur, ktoré môžeme dať napríklad do škôl, tak ako všetci sa teda tešíte, že ste dostali nejaké 
drobnosti, tu nám kopec peňazí takýmto spôsobom unikalo a dúfam, že nebude unikať. Ešte 
k tomu, čo hovoril pán Pekár, k tej komunikácii, áno, tiež som si všimla, že hlavne na 
facebooku Bratislavský samosprávny kraj informuje o veciach vopred, ako boli odsúhlasené 
zastupiteľstvom. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Myslím si, že to posledné čo ste povedali, vylučujeme a dáme vám k tomu argumenty, prečo 
to tak nie je. Myslím si, že si veľmi strážime čo sú kompetencie zastupiteľstva, čo sú 
kompetencie úradu. Čo sa týka RCB, posledné moje slová, ja sa nádejam, že tam bude 
ďaleko viac výkonov za rovnaké peniaze a na to budeme dohliadať a budete na to dohliadať 
aj vy ako poslanci, ktorí budú všetci v dozornej rade a chcem, aby tam naozaj bol obrátený 
každý jeden kameň naruby, aby ste pozerali na to, ako sa tá firma správa a čo robí. Zobrali 
sme si to na seba, aj úrad, aj vy ako poslanci, robíme dramatické radikálne rezy a zmeny 
a niečo nás to bude a to chcem, aby ste akceptovali. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán 
primátor a poslanec Juraj Říha, nech sa páči. Pardón, ešte predtým sú tri faktické poznámky 
na pani poslankyňu Hudákovú v poradí Michal Drotován, Dušan Dvoran a Ján Buocik. Pán 
starosta Drotován, nech sa páči, máte slovo. 
 
Michal Drotován 
 
Pekný deň. Jedná sa asi o omyl, lebo ja som sa hlásil ešte k tej téme  gymnázium Hubeného 
a to faktickou poznámkou, ale tak teda opýtam sa teraz, chcem sa opýtať na komisiách keď 
sme riešili rozpočet, tak tam vlastne nebolo vôbec to gymnázium Hubeného v kapitálových 
rozpočtoch ani na 2021 ani na 2022 ani na 2023 s tým, že potom po diskusii na komisii 
školstva sa to tam doplnilo na ten rok 2022 a teraz ak som správne pochopil, poprosím 
o upresnenie, sa stanovilo, že sa to bude robiť ešte o rok skôr, ale fakturovať sa to bude 
2022, hej? Dobre tomu rozumiem, to nie len, že sa to tam dalo znova, ale bude sa to robiť 
o rok skôr ako teda 22, hej? Len fakturácia bude teda budúci rok, že by sa začali robiť tie 
práce, áno? 
 
Juraj Droba 
 
Áno, potvrdzujeme, aj pani riaditeľka úradu, aj pán Vlčej kývu hlavami pozitívne. Takže áno, 
potvrdzujeme. Ďalším s faktickou poznámkou je pán poslanec a starosta pán Dušan Dvoran. 
 
Dušan Dvoran 
 
Ja by som sa chcel vyjadriť k tým cestám. Pre mňa bežná údržba je najdôležitejšia vec na 
cestách. Ak nespravíme ani meter kapitálovo dákych ciest, nič sa nedeje. Ale potrebujeme 
mať bezpečnosť v zmysle vodorovné značenie, stredovú čiaru, vodiacu čiaru na každej 
ceste. Potrebujeme kosiť, potrebujeme byť pripravení na údržbu, potrebujeme odvádzať 
vody od ciest. Keď toto podceníme, tak katastrofálne sa zníži bezpečnosť na týchto cestách. 
Znovu zopakujem. Aj keby išli všetky peniaze, všetky eurá do bežnej údržby, by mi to tak 



nevadilo, ak by sa mala bežná údržba niekedy v rozpočte znížiť. Bezpečnosť občanov je na 
prvom mieste. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Pani vicežupanka Ožvaldová berie na vedomie poznámku a v tomto smere 
budeme pokračovať. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Buocik. 
 
Ján Buocik 
 
Ďakujem pekne. Ja na jednej strane rozumiem obavám pani poslankyne Hudákovej, lebo 
jednoducho tá situácia za tie ostatné roky nebola dobrá. Na druhej strane chcem povedať, že 
určite sa bude komisia dopravy intenzívne venovať tomu, akým spôsobom sa míňajú peniaze 
v novej RCB. V podstate musím povedať, že sme to tak robili aj doteraz. Komisia dopravy 
spolu s vedením župy bola iniciátorom toho, že k tým zmenám tam došlo. Ja som dnes, pri 
tomto návrhu rozpočtu mi možno nechýbajú úplne tie podrobné položky práve preto, lebo 
napríklad až dnes sme sa dozvedeli, že tá nová RCB reálne vzniká, alebo teda, že je reálne 
zapísaná do obchodného registra. Tam sme nevedeli, že kedy k tomuto dôjde, ale môžem 
ubezpečiť všetkých, že pán Gajarský, alebo iní členovia vedenia, budú určite pozývaní na 
komisiu dopravy, aby nám tú novú situáciu, to nové videnie sveta pri správe komunikácií 
v Bratislavskom kraji predstavili a nám o tom hovorili. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
A ja za župu garantujem, že budú chodiť. Takisto tá registrácia firmy za normálnych okolností 
v dnešných covid časoch trvá niekoľko mesiacov, nám sa podarilo to vybaviť v priebehu 
niekoľkých dní, takže naozaj nečakáme, konáme, snažíme sa. Ďalší prihlásený do rozpravy 
s riadnym príspevkom je pán primátor a poslanec Říha. 
 
Juraj Říha 
 
Pán predseda, milé kolegyne, milí kolegovia, ďakujem aspoň za takúto možnosť vystúpiť 
v rozprave k návrhu rozpočtu na budúci rok. Doplním slová pani poslankyne Vidanovej. Mňa 
rovnako potešila informácia, ktorú si teraz sprostredkovala kolegyniam, kolegom, poslancom 
BSK, že sa nachádza systémová zmena, riešenie po dlhých rokoch, napriek predošlým 
nesúhlasným stanoviskám ministerstva zdravotníctva vo veci ústavnej pohotovostnej služby 
v našom okresnom meste. Je mimoriadne dôležité aj v nadväznosti na to, čo sa deje 
aktuálne v zdravotníctve, aby sa s malackou nemocnicou počítalo do budúcnosti. Som 
presvedčený, že práve v týchto zlomových chvíľach na to ministerstvo zdravotníctva prišlo, 
že sa rozhodlo aj po rokoch zapichnúť pomyselnú vlajočku do mapy. Ja vnímam však aj 
ďalšie kroky, ktoré musia nastať, lebo je to mimoriadne citlivá téma, aj po právnej a finančnej 
stránke. Už v tejto chvíli by som chcel poďakovať za mimoriadne nasadenie pani riaditeľky 
Mešťan a celého tímu, vrátane pána podpredsedu Štekláča a pána doktora Szalaya, ktorí aj 
v tom medzi sviatočnom období budú musieť vyvinúť maximálne úsilie, aby bol vykrytý 
právne perfektným spôsobom mesiac január. Ešte teda do 1. februára. Môžem potvrdiť, že 
mi bol doručený list ministerstva zdravotníctva, ktorým potvrdzujú dobehnutie procesu k 1. 2. 
oveľa dôležitejšie však považujem, že je pred nami ešte zazmluvnenie tejto služby zo strany 
zdravotných poisťovní, ale už v tejto chvíli môžem ja za nás povedať, že odpadá nám 
všetkým tuná v regióne, nie len mestu Malacky, ale aj obciam, ktoré sú v našom okrese, taký 
malý balvan zo srdca, preto prosím dobehnime všetko k plnej spokojnosti a najmä 
v prospech obyvateľov nášho malackého okresu. Zároveň, pán predseda mi dovoľ ešte 
jednou poznámkou reagovať na list, ktorý sme obdržali od skupiny poslancov, resp. od 
poslanca okresného mesta Pezinok, vo veci zmeny navrhovaného rozpočtu v nie záväznej 
časti na budúci rok, ale v ďalších dvoch rokoch, kde navrhujú, aby suma 300 tisíc eur bola 
alokovaná na prípravu dokumentácie pre obchvat Pezinka práve zo smernej časti 



pripravovaného obchvatu severného Malaciek. Ja nebudem spochybňovať snahu a ambíciu 
poslancov Pezinka k tomu, aby sa odstránil, riešil aj ich dlhodobý problém. Nie som však 
presvedčený ako poslanec BSK, zároveň primátor  jedného z okresných miest, aby sa 
požiadavky, resp. problémy jedného mesta riešili na úrok druhého. Naopak, dávam týmto 
poslancom do pozornosti, že tak, ako oni schvaľovali rozpočet Pezinka, záväzný pre rok 
2021, tak v ďalších dvoch rokoch schvaľovali návrh rozpočtu ako smerný, čiže nezáväzný. 
Preto nevidím v tejto dobe priestor na to, aby sme robili nejakú zmenu a naopak sa sústredili, 
ak nám odbor dopravy spolu so stratégiou prezentovali návrh riešenia obchvatu Pezinka, aby 
to bolo riešené skôr pri návrhu roku 2022 ako záväzné, nie smerné. Ďakujem pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem, čas vypršal. Reakcia, pán riaditeľ Halabica, ak treba. 
 
Michal Halabica 
 
Dobrý deň, pozdravujem. V tejto veci chcem len dovysvetliť, že ide o rovnaký prípad zhruba 
ako to gymnázium, ktoré ste pred chvíľou riešili. Jedná sa o výdavkovú časť rozpočtu, to 
znamená, že ten iniciatívny list poslancov za Pezinsko, ktorý prišiel, neznamená, že my tú 
projektovú dokumentáciu, všetky tie úkony robiť nebudeme, my ich budeme, ale ten výdavok 
na ten projekt Pezinka nastane až v roku 2023, pretože pred ním ešte musí byť proces EIA, 
ktorý trvá približne rok, rok a pol. Takže časovo to vychádza takýmto spôsobom. My robíme 
na obidvoch projektoch, aj obchvat Malaciek, aj obchvat Pezinka, a preto sme si 
strategickými projektami a sú v tejto časti návrhu rozpočtu. Ide naozaj len o ten výdavok. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán vicežupan Štekláč. 
 
Juraj Štekláč 
 
Dobrý deň prajem, ďakujem za slovo. Ja by som sa ešte vrátil trošku k pánu Pekárovi, 
a potom by som povedal pár slov tak všeobecne. K téme malackého urgentu, myslím si, že 
tá informácia v tej súčasnej dobe ako sa nachádza, situácia bola plne zodpovedaná vedením 
župy ako aj našimi kolegami z malackého okresu. Ono tá situácia bola, aj je veľmi 
dynamická, čiže asi aj tomu zodpovedalo nejakým spôsobom tá komunikácia v oblasti, alebo 
táto situácia v oblasti komunikácie župy. Ono to riešenie teraz nastáva priaznivé, 
samozrejme bude si vyžadovať nejaké ďalšie kroky, ale verím, že to je na dobrej ceste. Toho  
1.2. by naozaj malo prísť to zaradenie a pokiaľ teda ďakujeme, aj ja ďakujem samozrejme 
vedeniu župy a spolupracovníkom, pokiaľ teda ďakujeme aj pani štátnej tajomníčke, ktorá je 
naša bývalá spolupracovníčka zo župy, tak ja by som na tomto mieste poďakoval celému 
vedeniu ministerstva, zvlášť aj teda pánovi štátnemu tajomníkovi Stachurovi, ktorí sa teda 
zasadili o tento proces, verím, že to teda sa uzavrie priaznivo. Ak máme hovoriť o samotnom 
rozpočte v sociálnej a zdravotnej oblasti, tak vás chcem ubezpečiť, že komisia zdravotníctva 
a sociálnych vecí plne tento rozpočet prerokovala, predniesol ho pán Vlčej a boli tam 
prítomní obaja riaditelia za gesčné oblasti, pani Šiková za sociálnu oblasť, pán Tomáš 
Szalay za zdravotníctvo a nemali by oni dvaja voči rozpočtu v tom rozsahu, pre tie ich 
jednotlivé oblasti a štruktúrovanej podobe v akom je návrh nutný. Vyjadrili v istom zmysle 
spokojnosť. Čo sa týka samotnej komisie, ona s návrhom týchto dvoch gesčných oblastí 
súhlasila, boli nejakí kolegovia, ktorí sa zdržali hlasovania, ale to sa týkalo pomerne iných 
výhrad, ktoré vyjadrili v iných oblastiach, aby teda boli v tom, takže sa zdržali hlasovania, ak 
to môžem takto zhodnotiť. Pevné verím, že ten rozpočet v tej navrhnutej podobe prejde 
a chcem povedať, že ja budem hlasovať za. Ďakujem pekne. 
 
 



Juraj Droba 
 
Ďakujeme za podporu. Ďalším v rozprave prihlásený je pán starosta a poslanec Krúpa. 
 
Jozef Krúpa 
 
Ďakujem veľmi pekne. Vážený pán predseda, kolegovia, ja iba v krátkosti, chcel by som sa 
spýtať, pozeral som, nenašiel som, že či v ktorej časti rozpočtu sú a či sú vôbec vyčlenené 
peniaze na aspoň projekčné, resp. nejaké stavebné možno demolačné práce, čo sa týka 
stredného odborného učilišťa elektroenergetického na Holom vrchu v Záhorskej Bystrici, kde 
je vlastne tiež snaha, aby tá časť zostala teda Bratislavskému samosprávnemu kraju a je 
v zámere vytvoriť nejakú DSS. Pri tejto súvislosti by som povedal, a podporil som projekt 
Patrónky, tak dávam na vedomie, že určite z tohto areálu vznikne v spolupráci 
s magistrátom, Bratislavským samosprávnym krajom, mestskou časťou tiež určite, jeden 
krásny nový projekt, kde budú takisto škola, nejaké sociálne nájomné byty a takisto DSS 
a športoviská. Takže by som bol rád, keby tieto veci perspektívne sa v tom rozpočte objavili, 
keď tam sú, ďakujem. Priznám sa, nejak som to tam prehliadol, alebo nenašiel. Potom by 
som mal jednu takú praktickú prosbu, chcel by som poprosiť, pán predseda, vlastne celé 
organizačné Bratislavského samosprávneho kraja, som vedomý, že príprava takéhoto 
zastupiteľstva cez aplikáciu vytvára strašne veľa práce, ale s tým súvisiace aj komplikácii 
a možno pre nás niektorých poslancov aj trošku drobného diskomfortu. Chcel by som 
povedať, keby sa dalo a bolo by to možné do budúcna určite robiť prezenčné zastupiteľstvá, 
vytvoriť tie možnosti, pretože naozaj, tak ako aj kolega Pekár hovoril, viacerí sme mali 
niekedy možno problém s nejakým hlasovaním a naozaj ten osobný kontakt, osobné 
vyjadrenie názoru a hlasovanie, by bolo určite dobré, keby bolo do budúcna priamo. 
Ďakujem veľmi pekne. Ak sa dá by som poprosil zodpovedať, či už teraz, alebo v rámci bodu 
Rôzne, keby sa to nedarilo, že či teraz sú tam vyčlenené peniaze na nejaké projekčné, alebo 
stavebno-demolačné práce čo sa týka teda hlavne tej plavárne, ktorá by mala zostať v rámci 
BSK v rámci stredného odborného učilišťa energetického. Ďakujem veľmi pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Na tie praktické finančné veci nechám reagovať pani riaditeľku úradu, čo sa týka 
prezenčného zastupiteľstva, tak poznáte ma, veľmi rád vás uvidím osobne, bohužiaľ, naozaj, 
covid vykosil náš úrad a toto nie je nejaký rozmar, ale omnoho radšej by sme sedeli osobne, 
dúfam, že od januára to bude možné, dovoľte, aby som teraz odovzdal slovo pani riaditeľke 
Mešťan. 
 
Patrícia Mešťan 
 
Pán poslanec Krúpa, samozrejme, rátame aj s areálom Záhorská Bystrica, tým, že ešte sme 
robili posledné dotiahnutia dva týždne myslím dozadu, alebo týždeň a pol, naposledy kedy aj 
ja som  bola na úrade, keďže potom už som nemohla zo zdravotných dôvodov, tak čakali 
sme na rozhodnutie magistrátu, ale nič to nemení na situácii, že tento areál zámer zostáva, 
ktorý ideme kreovať 2021, čo sa týka našej časti, máme to v položke projektová 
dokumentácia, alebo projektové dokumentácie, kde máme sumárne číslo a začíname tak 
ako na každý projekt, nejakým zámerom ideovým, štúdiou na projektovú dokumentáciu a tak 
ďalej, čiže to je v takej spoločnej položke, búracie práce v 2021 nebudú prebiehať, keďže 
projekt ako taký má svoje štádia a má aj svoje štádia časového horizontu na povolenia, čiže 
v 2021 búracie práce v Záhorskej, čo sa týka plavárne, nebude uskutočnené, ale budeme sa 
plne sústrediť na predprípravu projektovej dokumentácie a dokumentácie ako takej. Čiže to 
je jedna vec. A ešte čo sa týka na margo pána župana, dovolím si povedať, že ten návrh 
prišiel odo mňa, aby nebolo dnes prezenčné, keďže ten covid na úrade sa tak rozšíril behom 
týždňa, dva týždne dozadu, že sama s mojou celou rodinou sme boli pozitívni a riaditelia 
a naozaj jedna tretina zamestnancov je pozitívnych, čiže nezdalo sa mi zodpovedné, 



pritiahnuť vás pred sviatkami sem a dať prezenčné zastupiteľstvo a boli by ste mnohí 
v ohrození, keďže testy by neboli podmienkou. Toľko k tomu.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. S faktickou poznámkou pán vicežupan Krippel. Mikuláš, nech sa páči. 
 
Mikuláš Krippel 
 
Dobrý deň všetkým. Ja som vlastne sa prihlásil faktickou, ešte na pána vicežupana Štekláča. 
Chcem sa tiež poďakovať za to, že pri sociálnych službách ostal ten štandard výdavkov 
minimálne na úrovni predchádzajúceho roka. V prípade našich zariadení je čosi vyššie sú tie 
výdavky, v prípade neverejných o maličké 2 % nižšie, je to iba oproti predchádzajúcemu 
rozpočtu, ale tá reálna skutočnosť výdavkov, ktorá bola v roku 2020, tá bola asi o 10 %, 
alebo o 15 % nižšia, čiže tá rezerva vás chcem ubezpečiť je tam viac ako 10 % oproti realite 
tohto roka. Odhad je, že to bude ešte nižšie tie výdavky, vzhľadom na zmeny, ktoré boli 
v zákone. Chcem povedať to kľúčové, že ten štandard a tie výdavky, ktoré sú na sociálnu 
oblasť, či už na naše zariadenia, alebo na finančné príspevky, na prevádzku neverejným 
poskytovateľom, sú minimálne na tej istej úrovni, alebo na vyššej úrovni ako bolo v minulom 
roku, čo je teda veľmi dobré a veľmi pozitívne. Ďakujem pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán starosta a poslanec Drotován, nech sa 
páči. 
 
Michal Drotován 
 
Ďakujem. Ja som len jednu vec sa chcel opýtať. Na komisii životného prostredia sme sa 
o tom tiež rozprávali. Čo sa týka tých orezov, údržby areálov škôl a sociálnych zariadení, či 
by bolo možné na nejakej kvartálnej báze nás o tom informovať, čerpania nejakých ďalších 
postupoch, lebo v tom rozpočte je tá suma, bavíme sa o tom už niekoľko rokov, že či by to 
bolo možné, dať taký nejaký výkaz na každú tú komisiu životného prostredia, alebo keď to 
zaujíma aj iných poslancov, tak možno aj na zastupiteľstve. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Dáme vedieť, berieme si to ako poznámku, ktorej sa budeme venovať, dám vedieť, dobre? 
Osobne. Ďakujem veľmi pekne. Uzatváram rozpravu k bodu č. 4, pre Mariana Greksu 
rozpočet, a dovoľte, aby som teraz odovzdal slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 4 Návrh rozpočtu 
Bratislavského samosprávneho kraja na roky 2021 – 2023. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím, aby poslanci a poslankyne hlasovali teraz, nech sa páči. 
 
Hlasovanie č. 9 
 
Ukončujem možnosť hlasovať a konštatujem, že ZA hlasovalo 36 poslankýň a poslancov, 
PROTI nebol nik a ZDRŽALI sa traja, takže konštatujem, že rozpočet na rok 2021 bol 
schválený. Dovoľte, aby som pri tejto príležitosti poďakoval Marekovi Vlčejovi, ktorý síce veľa 



toho nehovorí, ale o to viacej robí a ja si veľmi vážim, že je v našom tíme. Ďakujem, Marek. 
Ukončujem bod č. 4, prechádzame na bod č. 5. 
 
Bod č. 5 
 
Informácia o rozpočtovom hospodárení Bratislavského samosprávneho kraja za obdobie od 
1. januára do 30. 9. 2020 a opäť poprosím o úvodné slovo Mareka Vlčeja. 
 
Marek Vlčej 
 
Ďakujem pekne. Ide o formálny materiál, ktorý zachytáva hospodárenie BSK za prvé tri 
kvartály tohto roku. V materiáli nájdete všetky programy, aké bolo čerpanie v každom 
jednom. Ako som už spomínal aj položkovitý zoznam zaplatených kapitálových výdavkov. 
Súčasťou materiálu je aj formálna zmena rozpočtu týkajúca sa navýšenia daňových príjmov 
a zníženia úverov, nakoľko daňové príjmy budú o niečo vyššie než prognózovalo 
ministerstvo financií v prvom polroku tohto roka, na úkor úverov budeme viac čerpať daňové 
príjmy. Ďakujem pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Niekto sa hlási, 
konkrétne je to pani poslankyňa Lýdia Ovečková. 
 
Lýdia Ovečková 
 
Nehlásim sa. 
 
Juraj Droba 
 
Pani poslankyňa, niečo ste stlačili. Dobre. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec 
Pomichal, nech sa páči. 
 
István Pomichal 
 
Ďakujem pánovi Vlčejovi za prednesenie materiálu, ja by som len dodal, že finančná komisia 
tento materiál prerokovala a doplnila aj s tým, že v rámci rozpočtu sme mali uvedené 
očakávané výsledky koncoročné a z toho potom vychádzame ten rozpočet, čo sme pred 
chvíľou schválili, takže odporučím materiál schváliť.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem šéfovi finančnej komisie, neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy, takže 
odovzdávam slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 5 Informácia o rozpočtovom 
hospodárení BSK za obdobie od 1. 1. do 30. 9. 2020 tak, ako bol predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím panie poslankyne, pánov poslancov, hlasujme teraz. 
 
 
 



Hlasovanie č. 10 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 39 poslankýň a poslancov, 
nikto nebol PROTI, niekto sa NEZDRŽAL. Uzatváram bod č. 5 a prechádzame na bod č. 6. 
 
Bod č. 6 
 
Návrh na predĺženie Nájomnej zmluvy uzatvorenej medzi BSK a spoločnosťou Regionálne 
cesty Bratislava a.s. dňa 02. 01. 2009, ako prípad hodný osobitného zreteľa. Odovzdávam 
slovo pánovi zástupcovi riaditeľky úradu Emilovi Pavlíkovi. 
 
Emil Pavlík 
 
Ďakujem pekne pán predseda. Budem stručný. Materiál sme si už predstavili na komisiách 
spoločných, ktoré sa konali pred týmto zastupiteľstvom. Podstata materiálu je predĺženie 
nájomnej zmluvy pre RCB, čiže pre tú starú RCB do konca marca 2021, čiže predĺženie 
o 3 mesiace, predĺženie do konca takzvanej zimnej pohotovosti, je to štandard, kedy 
väčšinou zimná pohotovosť končí, účelom je zachovanie a zabezpečenie kontinuity zimnej 
údržby pre prípad istoty. Samozrejme v prípade priazne počasia a priazne činnosti orgánov, 
ktoré nám dnes zaregistrovali RSC, budeme tieto úkony a činnosti presúvať na RSC aj pred 
týmto dátumom, ale pre prípad, že by bola zima tuhá, že by sme mali tým pádom veľa práce 
v rámci údržby ciest a nebolo by možné presúvať techniku a všetkých ľudí, samozrejme 
budú stále na jednom mieste, ale tam budú právne veci, aby sa nestala nejaká situácia, ktorá 
by zablokovala nejaké činnosti v oblasti údržby, tak budeme chcieť dotiahnuť tú údržbu ešte 
na RCB, preto predĺženie tejto zmluvy, v prípade možnosti skoršieho presunu, tak bude 
určite učinené. Ďakujem pekne.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Otváram rozpravu. Neevidujeme žiadne prihlášky do rozpravy. Takže ukončujem 
možnosť prihlásiť sa, odovzdávam slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Jedno slovíčko vypadlo v názve, takže pán župan, dajte prosím hlasovať 
o bode č. 6 Návrh na predĺženie nájomnej zmluvy uzatvorenej medzi BSK a spoločnosťou 
RCB a.s. zo dňa 02. 01. 2009, ako prípad hodný osobitného zreteľa tak, ako bol materiál 
predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujeme za korektúru. Hlasujeme o návrhu tak, ako bol prednesený pánom poslancom 
Machatom, nech sa páči, hlasujte teraz. 
 
Hlasovanie č. 11 
 
Konštatujem, že ZA hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, nikto nebol PROTI, nikto sa 
NEZDRŽAL. Uzatváram bod č. 6 a prechádzame na bod č. 7. 
 
Bod č. 7 
 
Návrh na schválenie vstupu BSK ako partnera do projektu „MOSQUITO BIOREGULATION: 
Biologická regulácia komárov v slovensko-rakúskom prihraničnom území“ v rámci Programu 
spolupráce Interreg V-A Slovenská republika – Rakúsko 2014 – 2020. Poprosím pani 
poslankyňu Lukáčovú, aby uviedla tento vtipný bod. Riaditeľku Lukáčovú. 



 
Barbora Lukáčová 
 
Veľmi krátko, keďže na pokročilý čas. Je to projekt, do ktorého sme boli prizvaní, prvotnú 
iniciatívu vyvinulo Hlavné mesto v spolupráci s dolnorakúskymi obcami. Naša pozícia je tam 
tá, v ktorej podstate sme v regióne ako keby najďalej, prostredníctvom GIS portálu 
spracovávame údaje pre celé dotknuté územie Trnavského kraja, Bratislavského kraja, 
Hlavného mesta, dolného Rakúska. Naše výdavky na samotný GIS systém a dávame si 
refundovať výdavky personálneho charakteru. Ide o koordináciu všetkých dát a postupov tak, 
aby boli jednotné, aby zásah biologickou aplikáciou bol čo najpresnejší a najadresnejší. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Verím, že tento projekt sa páči všetkým a otváram rozpravu, nech sa 
páči. Neevidujeme žiadne prihlášky do rozpravy, dokonca ani pána poslanca Dvorana, takže 
ukončujem možnosť prihlásiť sa do rozpravy a odovzdávam slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Ja som sa hlásil do rozpravy a poviem len to, že ten materiál by som vôbec 
nepodceňoval, vieme o tom, že komáre možno niekomu dokážu zlomiť aj krk, takže ten 
materiál je dôležitý a pán predseda, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 7 tak, ako bol 
predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím vás, aby ste teraz hlasovali za tento bod programu. 
 
Hlasovanie č. 12 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 34 poslancov, nikto nebol 
PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Ukončujem bod č. 7 programu, otváram bod č. 8. 
 
Bod č. 8 
 
Informácia Odpočet Akčného plánu Úradu BSK pre implementáciu Programu hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja BSK na roky 2014 – 2020 za kalendárny rok 2020. Barbora 
Lukáčová, nech sa páči opäť. 
 
Barbora Lukáčová 
 
Ďakujem veľmi pekne. Naozaj budem stručná. Ide o odpočet Akčného plánu, zdôrazňujem 
odpočet, to znamená aktualizácia vývoja, najpodstatnejší je posledný odstavec napravo. 
Čiže vyjadrenie sa v danom stave k jednotlivým kľúčovým úlohám ku konkrétnym projektom. 
Ďakujem veľmi pekne, všetko prebehlo, vysvetlené na jednotlivých komisiách, boli sme na 
všetkých, kde prešla diskusia. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Neevidujem žiadnu 
prihlášku do rozpravy, ukončujem rozpravu a odovzdávam slovo predsedovi návrhovej 
komisie. 
 
 



Mária Kisková 
 
Prepáčte, ja som sa prihlásila do rozpravy, nejak neevidujete moju prihlášku. 
 
Juraj Droba 
 
Zatiaľ nie, ale evidujeme prihlásenie sa týmto spôsobom, takže nech sa páči, pani 
poslankyňa Kisková. 
 
 
Mária Kisková 
 
Ďakujem veľmi pekne. Týka sa to druhého bodu doplnenia uznesenia, ktoré sme vám zaslali. 
Vzhľadom na to, ako sa vyvíja zastupiteľstvo, akým tempom, bude mi stačiť, ak dostanem 
ubezpečenie vedenia župy, lebo zdôraznila aj pani Lukáčová, že ide vlastne iba o odpočet. 
Neviem prečo sa do odpočtu dostala pri kolektoroch veta, že sa územného plánu zaoberať, 
to je budúca aktivita, preto by som bola rada, aby táto veta odtiaľ vypadla, ako hovorím, 
vzhľadom na to, bude mi stačiť, keď dostanem ubezpečenie, že tento list ministerstva 
dopravy bude zaslaný všetkým poslancom, a že minimálne relevantnej komisii, komisia 
dopravy a územného plánu ho budú mať v programe na januárové mimoriadne 
zastupiteľstvo, a potom budeme hovoriť o tom, že sa bude územný plán kraja zaoberať tým, 
čo v tomto liste je napísané, pretože ten obsah listu ministerstva dopravy voči župe je tak 
závažný, že skutočne je potrebné, aby sa tým zastupiteľstvo zaoberalo, ale ako som 
povedala, stačí mi ústne ubezpečenie, ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ďalšou prihlásenou do rozpravy je pani poslankyňa Hudáková. Pani Hudáková, 
nevieme sa asi spojiť. Navrhujem, že dostanete priestor hneď ako sa technicky podarí 
pripojiť, zatiaľ by som teda otvoril rozpravu pre ďalších, ktorí majú záujem. Neevidujem 
nikoho ďalšieho prihláseného do rozpravy, takže odovzdám slovo návrhovej komisii s tým, že 
pani poslankyňa Hudáková dostane priestor ešte komentovať predchádzajúci bod v čase, 
keď sa jej podarí pripojiť.  
 
Mária Kisková 
 
Ja som nepočula to osobné ubezpečenie, ak dostanem to osobné ubezpečenie, tak naozaj 
nebudem trvať na tom, neviem, či niečo bolo povedané, alebo nebolo povedané, že ten list 
bude predmetom zastupiteľstva. 
 
Juraj Droba 
 
Pani poslankyňa spracovávame vašu požiadavku. Obavám sa, že jej celkom nerozumieme, 
potrebujeme minútovú poradu s pánom Halabicom a s pani Lukáčovou, že o aké osobné 
ubezpečenie sa uchádzate. Ďakujem. 
 
Mária Kisková 
 
Ďakujem veľmi pekne. Ide mi iba o to, aby som dostala z vedenia župy ubezpečenie, že list, 
ktorý sme obdržali od ministerstva dopravy a nebol doteraz zaslaný všetkým poslancom, 
bude poslancom zaslaný. Bolo to zaslané pokiaľ som sa správne pozerala, devätnástim 
poslancom a minimálne relevantné komisie, to znamená územného plánu a komisia dopravy, 
budú tento týždeň rozoberať na svojich zasadnutiach pred januárovým zastupiteľstvom, teda 
predtým, nebude sa tým zaoberať územný plán dovtedy, kým zastupiteľstvo poslanecký zbor 
neprijme nejaké stanovisko k obsahu tohto listu. Ďakujem. Dúfam, že je to zrozumiteľné. 



 
Juraj Droba 
 
Ja iba upozorňujem, že januárové zastupiteľstvo bude mimoriadne, bude sa venovať téme 
správy ciest a výstavby ciest BSK, prvé riadne zastupiteľstvo bude februárové, takže ak tak, 
tak to budeme preberať na ňom. Teraz ešte odovzdám slovo pánovi riaditeľovi odboru 
dopravy Michalovi Halabicovi. 
 
Michal Halabica 
 
Ďakujem pán župan za slovo. Čo sa týka toho listu z ministerstva dopravy, tak ide o list zo 
14. júla 2020, kde sa odbor územného plánovania, životného prostredia dotazoval všetky 
inštitúcie, ministerstvá a rôzne ďalšie inštitúcie, ktoré čo majú povedať k prípadným zmenám 
a doplnkom územného plánu Bratislavského samosprávneho kraja. Napísali im oznámenie 
s tým, že začíname obstarávať zmeny a doplnky, aby jednotlivé inštitúcie napísali za seba, 
aký majú návrh resp., že čo si myslia o tom, čo by mohlo byť predmetom diskusie na zmenu 
územného plánu. Žiadna diskusia zatiaľ ešte nebola, my sme len obdržali tento list, odbor 
územného plánu samozrejme so všetkými inštitúciami bude rokovať a bude sa to riešiť, čiže 
sme úplne na začiatku. Zatiaľ len došlo nejaké stanovisko z ministerstva dopravy, ktoré 
samozrejme pošleme všetkým poslancom, my v zmysle záverov z komisie dopravy sme to 
preposlali všetkým poslancom komisie dopravy. Myslím, že to dostali aj niektorí iní ďalší 
poslanci, môžeme to kľudne distribuovať celému poslaneckému zboru. Nemáme s tým 
najmenší problém. Samozrejme o týchto všetkých stanoviskách sa dohodneme s pani 
Rajeckou, prípadne s pani vicežupankou Pätoprstou a začneme tieto veci analyzovať a riešiť 
samozrejme aj s poslanci, čiže nerozumieme, že čo máme teraz ubezpečovať, pretože sme 
dostali len list na debatu. Čiže ich nejaký podnet. Takže my to tu budeme interne aj externe 
na župe analyzovať a riešiť. Samozrejme aj s vami poslancami prostredníctvom komisií, sme 
úplne na začiatku, neviem čo by sme mali v tomto čase ubezpečovať.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Odovzdávam slovo na faktickú poznámku pánovi poslancovi Vlačikymu. 
 
Martin Vlačiky 
 
Ďakujem pekne. Ja teda naozaj nerozumiem tomu listu z toho ministerstva dopravy 
a obzvlášť tomu, že teda žiada nejakým spôsobom neuvádzať otázky šírkového 
usporiadania pozemných komunikácii. Šírkové usporiadanie pozemných komunikácii je 
štandardnou súčasťou každého územného plánu kde sa vlastne určuje, že v akej funkčnej 
triede daná komunikácia buď existuje, alebo je plánovaná, či si to môžeme pozrieť napríklad 
v územnom pláne Hlavného mesta, hej, máme tam diaľnice, máme tam všetky ostatné cesty, 
v akej sú kategórii, súčasťou označenia kategórie cesty je aj šírka, napríklad diaľnica D1 
kategória D26,5 a tak ďalej. Všetky ostatné cesty to tam majú, tú šírku, rovnako si pozrime 
územný plán Trnavského samosprávneho kraja, kde rovnako máme presne uvedené, že 
teda treba na diaľnici D1 rozšíriť diaľnice na šesťpruhové usporiadanie vrátane kolektorov 
v úseku Bratislava, hranice krajov a tak ďalej. Takže toto neviem naozaj, že ministerstvo čo 
si vymyslelo, ale vnímam to ako úplný nezmysel, vynechávať šírkové usporiadanie 
komunikácií z územného plánu, však to je ten základ, aby sme vedeli, že akou šírkou tie 
komunikácie majú byť vedené, bez toho nenaplánujeme nič, lebo nebudeme vedieť, či to 
bude cestička pre cyklistov, alebo šesťpruhová diaľnica. Takže ja by som to tam naozaj 
neuvádzal, že nejaký list došiel, lebo ten list sa môže ukázať, že je úplná blbosť. Ďakujem 
pekne. 
 
 
 



Vladimír Bajan 
 
Preboha, čo to riešime teraz? Ja neviem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ďalší s faktickou poznámkou je pani vicežupanka Pätoprstá. 
 
Elena Pätoprstá 
 
Ja by som chcela všetkých ubezpečiť, že tento list naozaj nesúvisí s týmto materiálom 
a budeme to určite riešiť aj na našej komisii životného prostredia, kde pripomienkovať, my 
sme dostali desiatky pripomienok od inštitúcii, ktoré ... (zlá zvuková stopa)  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Posledným prihláseným s faktickou poznámkou je pán poslanec Dvoran. 
 
Dušan Dvoran 
 
Ďakujem. Za mňa to už povedal Vlado Bajan v tom krátkom vstupe. Čo tu riešime? Je tam 
odpočet, ktorý máme a na ten by sme sa mali sústrediť. Ja chcem povedať, najradšej mám 
posledné zastupiteľstvo, ktoré mám. Naposledy malo 21 bodov, 5 VZN, rozpočet obce, 
všetko v komisiách bolo prejednané a zastupiteľstvo skončilo za hodinu dvadsať. Zrušme 
komisie, ak to, čo sa dohodneme na komisiách, potom si znovu budeme robiť komisie na 
zastupiteľstve kraja, tak potom nevidím zmysel, prečo by sme na tie komisie chodili, keď vo 
všetkých komisiách sme tento akčný plán odsúhlasili a teraz k tomu robíme tridsať minútovú 
diskusiu, ktorá vôbec nie je podstata toho, čo je predložené. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Na jednej strane mi hovoríš zo srdca, na druhej nechcem spochybňovať právo 
poslancov zapojiť sa do rozpravy, takže musíme nájsť nejaký zdravý balans medzi tým, 
väčšina našich župných zastupiteľstiev je relatívne svižná a rýchla, aj keď to porovnáme 
napríklad s mestskými zastupiteľstvami v Bratislave. Takže doprajme kolegom možnosť 
diskutovať. Dovoľte, aby som uzavrel rozpravu, tak ešte nie. Ešte pani poslankyňa Kisková, 
nech sa páči. Po nej pani vicežupanka Ožvaldová s faktickými poznámkami. 
 
Mária Kisková 
 
Ďakujem veľmi pekne. Áno, ako správne všetci povedali, ide o odpočet, a preto by som bola 
rada, keby aj v budúcnosti sa v odpočte proaktívne neobjavovali veci o tom, že to bude 
aktívne riešiť župa v zmenách a doplnkoch územného plánu, lebo ako povedal pán poslanec 
Vlačiky, môže sa ukázať, že tento list nemá opodstatnenie, aby sa ním zaoberali zmeny 
a doplnky územného plánu. Ja len upozorňujem, že som na to upozornila aj na komisiách, aj 
na rade župy a bolo mi povedané, že sa to bude rozoberať na zastupiteľstve, preto som si 
dovolila takýmto spôsobom do toho vstúpiť a budem veľmi rada, keď o tomto liste budú 
informovaní všetci poslanci a keď bude predmetom rokovania komisií a zastupiteľstva. 
Ďakujem veľmi pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Odovzdávam slovo pani vicežupanke Ožvaldovej. 
 
 



Alžbeta Ožvaldová 
 
Pán župan ďakujem veľmi pekne za slovo. Kolegyne, kolegovia, ja mám pred sebou ten 
materiál, ak dovolíte, keď niektorí nemáte pred sebou ten materiál, by som vám prečítala 
jednu vec. Odpočet akčného plánu odbor dopravy, odbor územného plánu a životného 
prostredia v rámci prípravných prác obdržal požiadavku ministerstva dopravy Slovenskej 
republiky. Nemôže si dovoliť, keď obdrží nejaký list, aby sme to nezahrnuli do odpočtu, ktoré 
prišlo do konca júla. Prepáčte. A ministerstvo dopravy neuvádzať otázky šírkového 
usporiadania pozemných komunikácií, požiadavky na rekonštrukcie ciest (nemení sa nimi 
funkčné využitie územia, ani koridor cesty). Podrobné informácie o stave prípravy 
jednotlivých stavieb vrátane študovaných variantov a mnohé ďalšie informácie k záväznej 
a najmä smernej časti územného plánu, ktoré do územného plánu vzhľadom na uvedené 
nepatria. Uvedené skutočnosti budú predmetom riešenia zmien a doplnkov číslo 2 
územného plánu Bratislavského samosprávneho kraja pri návrhu zásad a regulatívov 
usporiadania verejného dopravného vybavenia. Ďakujem za pozornosť. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ďalší s faktickou poznámkou je pán poslanec Vlačiky. 
 
Martin Vlačiky 
 
Ďakujem. Šírkové usporiadanie komunikácií je a vždy bolo a bude v záväznej časti 
územného plánu, takže ak ministerstvo neviem ako dôvoduje niečo také napísalo, že šírkové 
parametre tam nemajú byť, tak veľmi pochybujem o súčasnom ministerstve. Neviem akože 
budeme uvádzať všetky listy v odpočte, ktoré dôjdu k danému materiálu? Lebo doteraz som 
nikdy nevidel, že by tam boli nejaké listy uvádzané, to akože od všetkých inštitúcii, keď nám 
príde nejaké stanovisko, tak to tam bude? Tak to budú pekne dlhé tabuľky. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ukončujem rozpravu k tomuto bodu programu a odovzdávam slovo návrhovej 
komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Ja sa len pre poriadok opýtam pani poslankyne Kiskovej, či žiada, aby sme 
hlasovali o tom doplnení uznesenia, ktoré odoslala mailom, alebo nie, aby sme vedeli potom, 
že o čom máme dať hlasovať. Ďakujem. 
 
Mária Kisková 
 
Ďakujem veľmi pekne za opýtanie. Ak dostanem ubezpečenie, že sa listom budeme 
zaoberať na rokovaní komisií a na zastupiteľstve, nepotrebujem, aby bolo doplnené. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Budeme sa s tým zaoberať. Odovzdávam slovo predsedovi návrhovej komisie. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 8 tak, ako bol predložený. 
Ďakujem. 
 
 



Juraj Droba 
 
Poprosím, aby sme hlasovali o bode číslo 8 teraz. 
 
Hlasovanie č. 13 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 37 poslancov, nikto nebol 
PROTI, dvaja sa ZDRŽALI. Uzatváram číslo 8, otváram bod č. 9. O slovo požiadala pani 
vicežupanka Ožvaldová, teraz jej odovzdávam slovo. 
 
Alžbeta Ožvaldová 
 
Vážený pán župan, keď máme body 9 – 15 také obdobné, poprosím, aby sme úvodné slovo 
mali rovnaké jedno len, a potom hlasovania samozrejme každé zvlášť. Ďakujem veľmi 
pekne.  
 
Juraj Droba 
 
My sme dokonca rozhodli, že sa to bude týkať bodov 9 – 20, neviem, či Barbora Lukáčová 
chce povedať pár slov na úvod zhrňujúco, alebo či pôjdeme úplne bez úvodného slova. Pár 
slov, dobre, nech sa páči. 
 
Barbora Lukáčová 
 
Ďakujem veľmi pekne. Ja spravím naozaj veľmi krátke úvodné slovo ku všetkým dotačným 
schémam plus ku komisiám k dotáciám. Je to klasický proces v zmysle VZN, pred 
zastupiteľstvo predkladáme znenie výziev k časti životné prostredie, turizmus a enviro-
vzdelávanie to je jedna, k časti kultúra to je ďalšia dotačná výzva a k časti šport a mládež. 
S tým, že dokumenty obsahujú nie len predmet, ale aj oprávnené aktivity, oprávnené 
výdavky, cieľové skupiny, samozrejme termíny kedy sa ukončuje predkladanie žiadostí, 
v akej forme sa žiadosti predkladajú až po samozrejme výberové kritéria, čo je nesmierne 
dôležité, aby žiadateľ bol oboznámený aj s výberovými kritériami a ako sú hodnotené. To je 
metodika, ktorú máme schválenú tak, ako ju môžete sa dočítať, potom je obsah, samozrejme 
ku každej jednej výzve. Samozrejme, k tomu prikladáme aj zoznam hodnotiteľov, ktorí 
v zmysle VZN je nutné, aby schválilo zastupiteľstvo, sú to hodnotitelia pre tie výzvy, ktoré 
som spomenula, čiže jedna skupina hodnotiteľov je od turizmu, životného prostredia až po 
eko-vzdelávanie, druhá skupina sa venuje kultúre a tretia sa venuje športu a mládež. Takto 
sú spracované a predkladané dokumenty a boli predrokované na jednotlivých komisiách, 
ktorých sa obsah týkal. Ďakujem veľmi pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem pani riaditeľke Lukáčovej. Dovoľte, aby som otvoril rozpravu k bodom č. 9 – 15, ako 
prvý sa hlási pán poslanec Bajan. 
 
Vladimír Bajan 
 
Nebudem to zdržiavať, len k tomu bodu č. 16, ak je tam alternatívne hlasovanie. Možno dve 
poznámky.  
 
Juraj Droba 
 
Opravujem svoj predchádzajúci výrok, momentálne budeme rokovať o bodoch č. 9 – 15, bod 
č. 16 bude prerokovaný samostatne a budú tam dve možnosti alternatívne. 
 



Vladimír Bajan 
 
Dobre. 
 
Juraj Droba 
 
Do rozpravy je prihlásená ako ďalšia pani poslankyňa Ovečková. 
 
Lýdia Ovečková 
 
Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som chcela poďakovať BRDS a pevne verím, že ľudia 
sa v budúcom roku k dotáciám dostanú, že neskončíme ako minulý rok, že BSK podporí 
všetkých tých, ktorí si tie peniaze požiadajú a dotačná komisia vyberie spolu s hodnotiteľmi. 
Veľmi toto vítam. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Teraz schvaľujeme výzvy a za úrad garantujem, že nezávislé komisie budú rozhodovať 
o pridelení konkrétnej sumy, konkrétnemu subjektu, ten ktorý v súťaži uspeje najlepšie. Nič 
sa nemení v porovnaní s predchádzajúcimi rokmi, budeme prideľovať tie peniaze úplne 
transparentne ako doteraz. Neevidujem žiadnu ďalšiu prihlášku do rozpravy, takže 
ukončujem rozpravu k bodom č. 9 – 15. Odovzdávam slovo návrhovej komisii. Neviem, či 
môžeme hlasovať unblock, alebo budeme musieť o každom bode postupne hlasovať. 
Poprosím, aby sme ako prvé hlasovali o uznesení k bodu č. 9 a odovzdávam slovo pánovi 
Machatovi. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne pán župan. Dávam hlasovať o bode č. 9 Návrh Výzvy na prekladanie 
žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej regionálnej dotačnej schémy na podporu 
ochrany životného prostredia a rozvoja vidieka na rok 2021. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem, poprosím, hlasujte teraz. 
 
Hlasovanie č. 14 
 
Ukončujem hlasovanie. Napriek ťažkým časom korony sa vieme zabaviť aj medzi kolegami, 
prepáčte. ZA hlasovalo 39 poslancov, PROTI nebol nikto, nikto sa NEZDRŽAL. Konštatujem, 
že bod č. 9 bol schválený. 
 
Prechádzame k hlasovaniu k bodu číslo 10, odovzdávam slovo Marekovi Machatovi. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne za slovo. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 10 Návrh na 
vymenovanie členov Odbornej hodnotiacej komisie Bratislavskej regionálnej dotačnej 
schémy na podporu ochrany životného prostredia a rozvoja vidieka na roky 2021 – 2022 
z dôvodu skončenia platnosti nominácie súčasných členov. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Poprosím, hlasujeme teraz. 
 



Hlasovanie č. 15 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Poprosím skrutátorov, aby vyhlásili výsledky hlasovania. 
39 bolo ZA, nikto PROTI, nikto sa NEZDRŽAL, ukončujem bod č. 10 a pristupujem k bodu 
č. 11 s tým, že body 11, 12, 13, 14 a 15 prešli v komisiách bez pripomienok, takže ich 
prechádzame naďalej bez úvodného slova. Poprosím vás, aby sme hlasovali o bode č. 11, 
nech sa páči, pán poslanec Machata. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím. hlasovať o bode č. 11 Návrh Výzvy na 
predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z Bratislavskej regionálnej dotačnej schémy na 
podporu kultúry na rok 2021 tak, ako bol predložený. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem, prosím, hlasujte teraz. 
 
Hlasovanie č. 16 
 
Ukončujem možnosť prihlásiť sa a hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 40 poslancov, 
nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL, prechádzame na bod č. 12.  
 
Ešte predtým ako dostane slovo návrhová komisia, chcem, aby odznelo na záznam na zvuk 
mená hodnotiteľov, ktorí budú hodnotiť v rámci BRDS. Za divadlo a tanec to bude Martina 
Maršlárová a Maja Hriešik, za hudbu tam bude Jana Belišová a Oľga Smetanová, za 
vizuálne umenie Roman Popelár a Alexandra Kusá, za tradičnú kultúru a folklorizmus 
Zuzana Beňušková a Barbora Morongová, za medziodborové umelecké aktivity Marek 
Adamov a Barbara Gindlová, za pamäťové aktivity a fondové inštiúcie Peter Salner a Daniela 
Tóthová, za ochranu hmotného kultúrneho dedičstva Gabriela Habáňová a Zuzana Zvarová. 
Materiál prešiel bez pripomienok, takže odovzdávam slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 12 Návrh na vymenovanie 
členov Odbornej hodnotiacej komisie BRDS na podporu kultúry na roky 2021 – 2022 tak, ako 
bol predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím, hlasujte teraz o bode č. 12. 
 
Hlasovanie č. 17 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 40 poslancov, nikto nebol 
PROTI, jeden sa ZDRŽAL. Ukončujem bod č. 12 a chcem poprosiť pána poslanca Machatu, 
aby nám uviedol hlasovanie k bodu č. 13. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 13 Návrh Výzvy na 
predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z BRDS na podporu mládeže na rok 2021 tak, 
ako bol predložený. 
 
 



Juraj Droba 
 
Prosím, hlasujte teraz. 
 
Hlasovanie č. 18 
 
Ďakujem. Ukončujem možnosť hlasovať. Informujem vás o tom, že ZA hlasovalo 
39 poslancov, PROTI nebol nikto, ZDRŽAL sa jeden. Ukončujem hlasovanie k bodu č. 13, 
prechádzame na hlasovanie o bode č. 14, poprosím pána predsedu návrhovej komisie. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 14 Návrh Výzvy na 
predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií z BRDS na podporu športu na rok 2021 tak, ako 
bol predložený. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím hlasovať o bode č. 14 teraz. 
 
Hlasovanie č. 19 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, 
PROTI nikto, dvaja sa ZDRŽALI. Pristúpime k hlasovaniu o bode č. 15 a odovzdávam slovo 
návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujeme pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 15 Návrh na vymenovanie 
členov Odbornej hodnotiacej komisii BRDS na podporu športu a mládeže na roky 2021 – 
2022 tak, ako bol predložený. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Poprosím, aby ste hlasovali teraz o bode č. 15. 
 
Hlasovanie č. 20 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. ZA hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, nikto nebol PROTI, 
dvaja sa ZDRŽALI, ukončujem bod č. 15, otváram bod č. 16. 
 
Bod č. 16 
 
Návrh na schválenie zmeny Uznesenia Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja 
č. 31/2015 v časti B bode B.2 zo dňa 24. 04. 2015 a uzatvorenie Dodatku č. 3 k Nájomnej 
zmluve o nájme nehnuteľnosti uzatváranej medzi Bratislavským samosprávnym krajom 
a nájomcom Družstvo lekárov Zrkadlový háj z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
Poprosím pána Šaray o pár slov. 
 
Matúš Šaray 
 
Ďakujem pekne. Tak ako z názvu vyplýva ide o predĺženie existujúceho nájomného vzťahu 
pre Družstvo lekárov Zrkadlový háj, ktoré prevádzkuje jednu budovu z bývalej Polikliniky 
Petržalka s tým, že na komisiách, prešlo to všetkými komisiami, keďže je to prípad hodný 
osobitného zreteľa, až na jednu komisiu všetky komisie sa vyjadrili za alternatívu č .1, ktorá 



spočíva v predĺžení tohto nájomného vzťahu o 1 rok s tým, že v priebehu toho roka bude 
dostatočný priestor na diskusiu ako ďalej s touto budovou, ako ďalej s tým existujúcim 
poskytovateľom zdravotnej starostlivosti, ktorý sa sám vyjadril, že má trošku problémy kvôli 
kapacitným možnostiam, že sa mu nedarí naplniť tú budovu ďalšími lekármi. Majú tam už asi 
len polovičku tých lekárov, s ktorými začínali, ale napriek tomu, tak ako som to povedal aj na 
komisiách, plnili si všetky svoje záväzky, či už z titulu nájomného, alebo aj na rekonštrukcie, 
udržiavacie práce tohto objektu, takže nájomca je bezproblémový s tým, že väčšina komisií 
sa vyjadrila za alternatívu 1. Do materiálu sme dali obe alternatívy, aby ste ich mali pred 
sebou tak, ako boli aj v komisiách, takže poprosím pána predsedu ako navrhovateľa, aby dal 
hlasovať v zmysle rokovacie poriadku o alternatíve č. 1, ktorá bola ako väčšinová aj 
v komisiách a poprosím o podporu.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. S faktickou poznámkou 
na pána Šaray sa hlási pán poslanec Bajan. 
 
Vladimír Bajan 
 
Ďakujem pekne. Myslím, že k tomu bodu sme si na komisiách vyjasnili, že prečo sme 
rozhodli jednoročný nájom. Získame čas na diskusiu aj možno s novým záujemcom. 
Petržalka získa možnosť do toho vstúpiť, lebo zvyšok budovy je prázdny, tak musíme zistiť, 
čo sa s tým deje. Takže odporúčam jedničku, ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec a vicežupan Štekláč. 
 
Juraj Štekláč 
 
Ďakujem pekne za slovo. Ja len by som teda potvrdil, že áno, že priklonili sme sa k variante 
jedna, tie dôvody boli uvedené a priklonili sa k nej aj poslankyne, ktoré sú za Petržalku 
v komisii zdravotníctva a sociálnych vecí, takže poprosil by som o podporu tejto varianty. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Neevidujem žiadne ďalšie prihlášky, takže odovzdávam slovo 
návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Keďže v zmysle rokovacie poriadku, ak je predložených viacero alternatív, 
tak sa hlasuje najprv o alternatíve, ktorú odporúča predkladateľ, tak vás poprosím pán 
župan, aby ste dali hlasovať o alternatíve A, čiže na jeden rok. Ďakujem pekne. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Dávam teraz hlasovať o alternatíve A, to znamená predĺženie nájmu o jeden rok. 
Prosím hlasujte teraz. 
 
Hlasovanie č. 21 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 38 poslancov, jeden bol 
PROTI, jeden sa ZDRŽAL. Ukončujem bod č. 16 a otváram bod č. 17. 



 
Bod č. 17 
 
Návrh na schválenie DODATKU č. 5 k Zriaďovacej listine číslo 10/2009 zo dňa 22. 06. 2009 
rozpočtovej organizácie Bratislavského samosprávneho kraja - Domov sociálnych služieb 
a zariadenie pre seniorov, Hrnčiarska 37, 902 01 Pezinok. Tento bude takisto bez úvodného 
slova. Otváram rozpravu, nech sa páči. Poprosím o slovo návrhovú komisiu. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 17 tak, ako bol predložený 
s materiálom. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím, aby panie poslankyne a páni poslanci hlasovali o tomto bode teraz. 
 
Hlasovanie č. 22 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, 
nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Konštatujem, že bod bol prijatý a pokračujeme na 
bod č. 18. 
 
Bod č. 18 
 
Ešte predtým vás chcem informovať, práve mi prišla správa, že pán premiér Igor Matovič je 
korona positive, takže táto choroba si naozaj nevyberá a dolieha už aj na najvyššie miesta 
v našom štáte. Bod č. 18 Návrh Regionálneho akčného plánu Bratislavského 
samosprávneho kraja na prevenciu a elimináciu násilia páchaného na ženách na roky 2021 
– 2023. Bude to opäť bez úvodného slova a poprosím teraz, aby ste sa hlásili do rozpravy, 
ak máte záujem. Neevidujem žiadne prihlášky do rozpravy, ukončujem rozpravu 
a odovzdávam slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 18 tak, ako bol predložený. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím, hlasujte teraz. 
 
Hlasovanie č. 23 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 40 poslankýň a poslancov, 
nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Uzatváram bod č. 18, prechádzam na bod č. 19. 
 
Bod č. 19 
 
Návrh na IV. zmenu účelového určenia časti majetku vo vlastníctve Bratislavského 
samosprávneho kraja zapísaného na LV č. 3223, katastrálne územie Rača, okres 
Bratislava III. Opäť to bude bez úvodného slova, otváram rozpravu k tomuto bodu programu. 
Neevidujeme žiadnu prihlášku do rozpravy, takže ukončujem rozpravu, odovzdávam slovo 
návrhovej komisii. 
 



Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 19 tak, ako bol predložený. 
Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Poprosím, hlasujte teraz.  
 
Hlasovanie č. 24 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 39 poslankýň a poslancov, 
nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Uzatváram bod č. 19, prechádzam na bod č. 20. 
 
Bod č. 20 
 
Informácia Plán zasadnutí Zastupiteľstva Bratislavského samosprávneho kraja na rok 2021. 
Otváram rozpravu k tomuto bodu programu. Do rozpravy, ak správne evidujeme, sa 
prihlásila pani poslankyňa Mária Kisková. Je to tak? 
 
Mária Kisková 
 
Nie, neprihlásila som sa do rozpravy. 
 
Juraj Droba 
 
Dobre, čiže vymazávame zo zoznamu rečníkov. Neevidujeme žiadne ďalšie prihlášky do 
rozpravy. Odovzdávam tým slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 20 Informácia Plán zasadnutí 
Z BSK na rok 2021 tak, ako bol predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem, prosím, hlasujeme teraz. 
 
Hlasovanie č. 25 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 41 poslancov a poslankýň, 
nikto nebol PROTI, jeden sa ZDRŽAL. Uzatváram bod č. 20 a prechádzam na bod č. 21. 
 
Bod č. 21 
 
Návrh na udelenie Ocenení Bratislavského samosprávneho kraja 2020. BSK každoročne 
oceňuje významné osobnosti. Ide o ľudí, ktorí sa svojou prácou, svojim úsilím a výsledkami 
zaslúžili o rozvoj kraja a prispeli k jeho šíreniu dobrého mena doma aj v zahraničí. Nájdete 
medzi nimi vedcov, umelcov, pedagógov, lekárov, športovcov, alebo ľudí, ktorí pôsobia 
v sociálnej oblasti a tieto ocenenia udeľujeme aj preto, aby sme týchto výnimočných 
zviditeľnili. Častokrát o mnohých z nich ani nevieme a to je veľká škoda, a preto som 
nesmierne hrdý, že práve naše ocenenia každoročne odkrývajú ďalšie významné mená, 
o ktorých sa bežný človek BSK ani nedozvie. Sú inšpiratívni, sú motivujúci, tento rok prišlo 
celkovo 56 nominácií, z ktorých výberová komisia po dôkladnom zvážení odporučila udeliť 
výročné ceny Samuela Zocha štrnástim nominovaným a pamätné listy predsedu BSK 



osemnástim nominovaným. Titul historická osobnosť bude udelený slovenskému lekárovi 
internistovi a klinickému fyziológovi, univerzitnému pedagógovi profesorovi Ladislavovi 
Dérerovi, okrem iného aj zakladajúcemu členovi Slovenskej akadémie vied a členovi 
Československej akadémie vied. Takisto je zakladateľom vlastnej internistickej školy a patrí 
medzi popredné osobnosti slovenskej a československej internej medicíny. Od roku 2003 
ocenil BSK už viac ako stovku laureátov a návrhy mohli zasielať takisto poslanci, teda vy, 
starostovia, ale aj široká bežná verejnosť. Slávnostný večer ocenení BSK sa mal pôvodne 
konať vo februári 2021, avšak pre pandémiu sa prekladá a uskutoční sa v čase, keď to 
situácia dovolí. Myslím si, že odovzdáme tieto ocenenia komornou formou jednotlivo, aby 
sme nečakali, nezdržiavali. Všetkým ďakujem, ktorí poslali nominácie, takisto ďakujem veľmi 
konštruktívnemu rokovaniu komisie, za dve a pol hodiny sme boli hotoví a mali sme úplne 
jasno v tom, kto si ocenenie zaslúži a kto ešte bude prípadne čakať. Dovoľte, aby som otvoril 
rozpravu k tomuto bodu programu. Keďže neevidujem žiadnu prihlášku do rozpravy, tak 
odovzdávam slovo návrhovej komisii. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 21 Návrh na udelenie ocenení 
BSK 2020 tak, ako bol predložený. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím, aby ste hlasovali o návrhu teraz. 
 
Hlasovanie č. 26 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 44 poslankýň a poslancov, 
nikto nebol PROTI, nikto sa NEZDRŽAL. Bod č. 21 bol schválený tak, ako bolo predložené 
uznesenie, prechádzame na bod č. 22. 
 
Bod č. 22 
 
Návrh plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Bratislavského samosprávneho 
kraja na 1. polrok 2021. Keďže máte materiál pred sebou, tak sa zaobídeme bez úvodného 
slova, otváram rovno rozpravu k tomuto bodu programu, nech sa páči. Konštatujeme, že do 
rozpravy sa nehlásil nikto, takže odovzdávam slovo predsedovi návrhovej komisie. 
 
Marek Machata 
 
Ďakujem pekne. Pán župan, dajte, prosím, hlasovať o bode č. 22 Návrh plánu kontrolnej 
činnosti ÚHK BSK na 1. polrok 2021 tak, ako bol predložený. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Poprosím o hlasovanie teraz. 
 
Hlasovanie č. 27 
 
Ukončujem možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 43 poslancov, nikto nebol 
PROTI, nikto sa NEZDRŽAL, uzatváram bod č. 22 a prechádzame na bod č. 23. 
 
 
 
 
 



Bod č. 23 
 
Informácia o modernizácií železničného uzla v Hl. meste SR Bratislava a skapacitnení 
železničných tratí v BSK, vrátane realizácie železničnej stanice Bratislava Filiálka. Dovoľte, 
aby tento materiál predstavil pán poslanec Ján Buocik, nech sa páči. 
 
Ján Buocik 
 
Ďakujem pekne pán predseda. Už máme teda aj pomerne veľa hodín, ja to naozaj, že 
skrátim na to nevyhnutne dôležité. Ten materiál ste si prečítali, ak by som, to čo považujem 
za dôležité povedať je to, že opäť po zhruba desiatich rokoch máme šancu na to, aby boli 
tieto zásadné infraštrukturálne stavby, ktoré súvisia so železnicou v BSK, aby boli 
financované z európskych zdrojov. Tam tie zdroje sú dnes dva. Buď je to fond obnovy, alebo 
je to partnerská dohoda na roky 2021 – 2027. To, čo je dôležité je v podstate župa aj mesto 
idú v jednej línii, pretože včera bolo prijaté identické uznesenie na mestskom zastupiteľstve. 
Dôležité je, aby aj zo strany samosprávy zaznel jasný apel, jednak smerom dovnútra 
a jednak smerom do európskej komisie, že toto považujeme za tzv. xxxxxxx a sú to teda 
projekty, ktoré sú veľmi dôležité na to, aby sa naplnili tie stratégie, ktoré aj mesto aj župa 
majú. V prípade župy je to plán udržateľnej mobility, prechádzali sme ho niekoľkokrát, všetci 
viete, že tam tá Filiálka je, je tam vrátane skapacitnenia ďalších tratí, ktoré s tým celým 
súvisia. V prípade železníc SR je to tá štúdia železničný uzol Bratislava, kde v alternatíve 4 
takisto sa hovorí o stanici Filiálka. Myslím, že ak prípadne budú nejaké otázky v debate, 
veľmi rád na ne zodpoviem. Pointa tohto materiálu je v tom, že naozaj pokúsiť sa dostať čo 
najviac peňazí do Bratislavského kraja, možno k tomu viacej povie Barbora Lukáčová, 
pretože všetci vieme, že Bratislavský kraj v tých tabuľkách, ktoré si pripravuje európska 
komisia vychádza ako veľmi rozvinutý región. Všetci vieme, že naozaj tieto infraštrukturálne 
stavby má voči Bratislave jeden veľký dlh. Ja vás týmto prosím iba o podporu tohto 
materiálu. Ja pevne verím, že stovky milióny euro skončia v Bratislavskom kraji. 
Reprezentujeme jednak mesto Bratislava, reprezentujeme Bratislavský kraj, je našou 
povinnosťou urobiť všetko pre to, aby tie peniaze skončili práve tu a navyše som úplne 
presvedčený, aj to má racionálne odôvodnenie. Posledná poznámka. V meste Bratislava je 
najväčším znečisťovateľom životného prostredia doprava. Ak sa nám naozaj podarí nastaviť 
to riešenie ako je v pláne udržateľnej mobility, tak je vysoký predpoklad toho, že významne 
poklesnú emisie z dopravy. Ďakujem a prosím o podporu.  
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne pán poslanec. Dovoľte, aby som otvoril rozpravu k tomuto bodu 
programu. Ako prvá sa do rozpravy hlási pani vicežupanka Ožvaldová. 
 
Alžbeta Ožvaldová 
 
Ďakujem veľmi pekne za slovo. Nechcem byť tiež dlhá, ale musím podporiť tento materiál. 
Včera sme to podporili všetci aj na mestskom zastupiteľstve. Je to materiál, ktorý ozaj žiada, 
aby aj do Bratislavského kraja prišli nejaké eurofondy. Potrebujeme veľké množstvo peňazí, 
na rokovaní sme asi minulý rok sme začali ohľadom tejto Filiálky aj železničného uzla 
Bratislavy. Boli sme spolu rokovať s pánom bývalým ministrom dopravy, pokračuje to aj so 
súčasným ministrom dopravy, tak s pánom županom ako aj s pánom primátorom. Ja 
ďakujem Jankovi Buocikovi za tento materiál. Podporme ho, ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem veľmi pekne. Ďalším prihláseným do rozpravy je pani vicežupanka Pätoprstá 
s faktickou poznámkou. 
 



Elena Pätoprstá 
 
Ja ešte k Betke, chcela by som doplniť, samozrejme podporím.... (zlá zvuková stopa) 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem. Poprosím, ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec Drotován. 
 
Michal Drotován 
 
Ďakujem. Ja by som chcel na jednu vec upozorniť. Samozrejme Filiálku vítame všetky ti 
východné časti nie len Bratislavy, ale aj celého Bratislavského kraja, ale treba upozorniť na 
jednu vec. V súčasnosti prebieha resp. je v konaniach viacero stavieb v tej línii, konkrétne 
momentálne napríklad začala EIA bývalý areál Palmy. Je tam xxxxxx park, stavať sa 
v súčasnosti cult house, to znamená treba sledovať, aby tam vôbec bolo možné robiť tú 
Filiálku, pretože celá tá línia je momentálne reálne riziko, že bude zastavaná a ostane tam 
iba jednokoľajka. Jednokoľajka ťažko bude môcť pokryť Filiálku, hlavne nie v tých kapacitách 
ako sa teda očakáva. Je veľmi dôležité, aby mesto, župa, sledovala tieto zámery, 
pripomienkovala, riešila ich, pretože podľa toho tej analýzy, ktoré sme my riešili, tak práve 
xxxxxxx park, ktorý je v nejakom konaní, práve tá línia tam nie je dodržaná, treba na to 
naozaj dávať pozor, pretože darmo prídu peniaze, keď to v podstate, aj tú Filiálku darmo ju 
postavíme, urobíme, keď tam bude jednokoľajka od Rače až po Filiálku bude taká, aká je 
teraz jednokoľajka. Treba naozaj to veľmi sledovať, lebo jedna jediná stavba to vie 
zablokovať do budúcna. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem, berieme na vedomie. Ďalšou prihlásenou do rozpravy je pani poslankyňa 
a starostka Aufrichtová. 
 
Zuzana Aufrichtová 
 
Ako členka dopravnej komisie a taktiež mestská poslankyňa hlavného mesta chcem dať plnú 
podporu tomuto materiálu a taktiež sledujem vývoj tohto projektu už dlhodobo. Viem, že bol 
veľkou prioritou predchádzajúceho vedenia hlavného mesta. Mám ale takú vec, ktorú som 
včera na zastupiteľstve povedať, možno to bude taká smiešna bodka dnešného 
zastupiteľstva. Ten názov Filiálka je podľa mňa, že absolútne nesprávny a nedobrý a navyše 
už má aj tú konotáciu, keďže Filiálka je pobočka, oveľa zaujímavejšie by bolo premenovať to 
na expozitúru. Ďakujem. 
 
Juraj Droba 
 
Ďakujem pani poslankyni, nestráca zmysel pre humor aj v týchto ťažkých časoch, 
neevidujem žiadne ďalšie prihlášky do rozpravy, takže odovzdávam slovo jej kolegovi pánovi 
poslancovi Machatovi. 
 
Marek Machata 
 

Ďakujem pekne. Pokračujem v tom, ak to nebol pozmeňujúci návrh, tak pán župan, dajte, 

prosím, hlasovať o tomto bode č. 23 tak, ako bol predložený. Ďakujem. 

 

Juraj Droba 
 

Poprosím, aby ste hlasovali teraz. 



 

Hlasovanie č. 28 
 

Ďakujem. Uzatváram možnosť hlasovať. Konštatujem, že ZA hlasovalo 41 poslankýň 

a poslancov, takže bod č. 23 je za nami a otváram bod č. 24. 

 

Bod č. 24 – Interpelácie 
 

Nech sa páči. Otváram rozpravu. Neevidujeme žiadnu prihlášku do rozpravy. Ukončujem 

bod č 24, otváram bod č. 25. 

 

Bod č. 25 – Rôzne 
 

Nech sa páči. Oliver Solga sa hlási do rozpravy. 

 

Oliver Solga 
 

Srdečne pozdravujem ešte raz. Ja by som len na dovysvetlenie k tomu bodu, ku ktorému 

hovoril potom aj Juro Říha. Ja som sa nestihol pripojiť, teraz už je to bez problémov. Chcel 

by som len povedať, že o tomto bode sme my ako poslanci BSK konkrétne vôbec nebol 

informovaný, o tej zmene rozpočtu hovorím, kde Pezinok žiadal, paradoxne to nežiadal 

predstaviteľ mesta primátor, ale poslanec pán Šípoš. Myslím si, že je to úplne zcestné, keď 

niekto deň pred rokovaním zastupiteľstva pošle nejakú zmenu na zmenu rozpočtu 

Bratislavského kraja, hoci boli komisie a všetko ostatné, takže ja sa týmto ospravedlňujem aj 

Jurovi Říhovi, o tej iniciatíve sme vôbec nič nevedeli. Určite by sme Malacky nepoškodili už 

len z hľadiska na naše dobré vzťahy cez hory. Ak môžem za seba, vám všetkým šťastné 

a veselé Vianoce a veľa zdravia v novom roku. Ďakujem veľmi pekne Juraj, aj tebe všetko 

dobré. 

 

Juraj Droba 
 

Ďakujem veľmi pekne pán poslanec Solga. Ďalším prihláseným do rozpravy je pán poslanec 

Pomichal. 

 

 

 

Pripojenie sa k ďakovaniu všetkým za celoročnú spoluprácu, prianie šťastných a veselých 

sviatkov a veľa zdravia v novom roku vyjadrili: 

 

István Pomichal 

Zuzana Schwartzová (plus poďakovanie Dominike Forgáčovej) 

Vladimír Bajan 

Dušan Dvoran 

Alžbeta Ožvaldová 

Lýdia Ovečková 

Jozef Krúpa 

Marian Greksa 

Mikuláš Krippel (zvlášť poďakovanie pracovníkom DSS) 



Lucia Vidanová (špeciálne poďakovanie Janke Vaculovej a jej oddeleniu) 

Mária Kisková 

Marek Machata 

 

Juraj Droba 
 

Informácia o personálnych zmenách. Koniec funkcie Vladimíra Mužíka ako riaditeľa odboru 

investičných činností a verejného obstarávania a jeho nástupcom je Ján Čimbora. Vedúci 

oddelenia verejného obstarávania Tomáš Liška. 

 

Juraj Droba 
 

Dovoľte mi záverečných pár slov. Všetkým všetkým chcem poďakovať aj vám poslancom, aj 

tým, ktorí ste väčšinovo kritickí voči nášmu úradu, posúva nás to ďalej. Nikdy nemôžete 

povedať, aj keď už nebudem županom, nikdy nemôžete povedať, že sme si nevypočuli vaše 

podnety, a že sme sa nesnažili konať. Toto si chcem zachovať aj do ďalšieho roku. Dovoľte, 

aby som poďakoval celému župnému tímu, ktorý je tu okolo mňa, ktorí sedia aj v sále, ktorí 

sú teraz v karanténe, alebo nebodaj covid positive. Ja som len dirigent orchestra, ale ten 

orchester má fantastických hráčov, má skvelých jednotlivcov, z ktorých sa ten orchester 

skladá a ja im chcem všetkým poďakovať. Tento rok bol naozaj ťažký aj pre mňa osobne, ale 

určite pre nás všetkých. Držme si palce, snažme sa zachovať si dobré zdravie a vidíme sa 

15. januára na mimoriadnom zastupiteľstve, tomu bude predchádzať zlúčená komisia 

13. januára, to je streda o 13tej, zastupko bude klasicky v piatok o 9tej. Chcem vám veľmi 

pekne poďakovať za dnešnú účasť. Prajem vám krásne Vianoce. Dovidenia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Príloha: Menný zoznam poslancov, zamestnancov Úradu BSK a vystupujúcich:  
  

Adamec Igor, Mgr.  

Aufrichtová Zuzana, Ing. arch.  

Augustinič Katarína, Ing.  

Bajan Vladimír, Ing.  

Borguľa Martin, Ing., MBA  

Buocik Ján, Mgr.  

Buzáš Peter, Mgr.  

Drotován Michal, Mgr.  
Dvoran Dušan  
Farkašovská Ľudmila, PhDr. 

Fitz Peter, Mgr.  

Gašparovič Štefan, JUDr.  

Greksa Marian  

Gujber Ladislav, Ing.  

Hochschorner Peter  

Hrehorová Jana  

Hudáková Mária, Ing.  

Chren Martin, Ing.  

Jánošík Juraj, PaedDr.  

Káčer Juraj, Ing.  

Karman Ján, Ing.  

Kisková Mária, PhDr.  

Kovarik Andrej, Mgr.  

Krippel Mikuláš, Mgr., PhD.  

Krúpa Jozef, Ing.  

Machata Marek, Mgr. et Mgr.  

Oráčová Barbora, PaedDr., PhD.  

Ovečková Lýdia, Ing.  

Ožvaldová Alžbeta, PhDr.  

Pátek Juraj, Ing.  

Patoprstý Ivan, Ing.  

Patoprstý Martin, Ing.  

Pätoprstá Elena, Ing. arch, Mgr. art.  

Pekár Dušan, Ing., Mgr.  

Pilinský Peter, Mgr.  

Poláchová Lívia, Mgr.  

Pomichal István, Ing., PhD.  

Rattajová Zuzana, Ing.  

Říha Juraj, JUDr., Ing., PhD.  

Schwartzová Zuzana, Ing.  

Smeja Martin, Ing., PhD.  

Solga Oliver, Mgr.  

Šíbl Jaromír, RNDr., PhD.  

Štekláč Juraj, MUDr., PhD., MPH  

Švaral Peter, Mgr. et Mgr.  



Tydlitát Peter, Ing.  

Uhler Jozef, JUDr., Mgr.  

Vidanová Lucia, Ing., PhDr.  

Vlačiky Martin, Mgr., PhD.  

Zaťovič Martin, RNDr.  

  
 
 
Mgr. Juraj Droba, MBA, MA, predseda Bratislavského samosprávneho kraja 
Ing. Patrícia Mešťan, MA,  riaditeľka Úradu BSK  
Mgr. Emil Pavlík,  zástupca riaditeľky Úradu BSK  
Ing. Milan Slezák,   hlavný kontrolór BSK  
Ing. Michal Halabica,   riaditeľ odboru dopravy 
Mgr. Barbora Lukáčová,  riaditeľka odboru stratégie, územného rozvoja a riadenia  
    projektov 
JUDr. Matúš Šaray,   vedúci právneho oddelenia  
Ing. Marek Vlčej,   vedúci oddelenia rozpočtu 
 


